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TÜRKİYE Cumhuriyet Merkez Bankası
(TCMB), nisan ayına ilişkin faiz kararını

açıkladı. Piyasaların sabit kalmasını bek-
lediği politika faizi sürpriz bir kararla artırıldı.
Politika faizi 350 baz puan artırılarak yüzde
42,5’ten yüzde 46’ya yükseltildi. Kurul gece-
lik borç verme faiz oranını ise yüzde 46’dan
yüzde 49 çıkardı. TCMB'den yapılan açıkla-
mada aylık enflasyon nisan ayında yüksele-
ceğine dikkat çekildi.

GECELİK FAİZ ORANLARINDA DA ARTIŞ YAŞANDI

17 NİSAN “Sağlıkta Şiddete Karşı
Mücadele Günü” dolayısıyla Manisa

Tabipler Odası Yönetim Kurulu bir basın
açıklaması yaptı. Oda Başkanı Dr.
Hasan Semih Bilgin’in yaptığı açıkla-
mada, sağlık çalışanlarına yönelik şid-
detin artık tahammül edilemez bir
noktaya geldiği vurgulandı. Bilgin, 2012
yılında görevi başında hasta yakını
tarafından öldürülen Dr. Ersin Arslan’ın
anısını yaşatmak ve sağlıkta artan şid-
dete dikkat çekmek amacıyla her yıl 17
Nisan’da etkinlikler düzenlendiğini be-
lirtti. Türk Tabipleri Birliği'nin (TTB) yap-
tığı bir ankete göre her 10 hekimden
9’unun meslek hayatında en az bir kez
şiddete maruz kaldığını hatırlatan Bilgin,
şiddetin artık sistematik bir sorun haline
geldiğini ifade etti.

10 HEKİMDEN 9’U ŞİDDETE MARUZ KALIYOR”

AK Parti Manisa Milletvekili Murat Bay-
batur, TOKİ tarafından Akhisar’ın

Medar Mahallesi’nde 267 konut, 6 dükkân
ve 1 camii için 7 Mayıs, Salihli Durasıllı
Mahallesi’nde 143 konut için 28 Nisan’da
ihaleye çıkacağını kaydetti. Baybatur,
yaptığı açıklamada; "TOKİ tarafından
şehrimize kazandırılacak 410 konutluk
yeni proje ile vatandaşlarımız, güvenli ve
modern yaşam alanlarına kavuşacak. 6
Şubat depremlerinde, TOKİ'nin inşa ettiği
konutların sağlamlığı bir kez daha kendini
ispatlamıştı. Bu projeler, sadece bir yapı
değil; bir ailenin huzuru, bir çocuğun
güvenle büyüyeceği yuvalar anlamına
geliyor. AK Parti olarak, Türkiye genelinde
olduğu gibi Manisa'da da vatan-
daşlarımızın yaşam kalitesini yükseltmek,
daha sağlam ve planlı şehirler kurmak için
çalışıyoruz. Cumhurbaşkanımız ve AK
Parti Genel Başkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde, her vatan-
daşımız için güvenli bir gelecek inşa etm-
eye devam edeceğiz. Yeni konut projesi
Manisa’mıza, halkımıza ve geleceğimize
hayırlı olsun" dedi.

KONUTLAR 18 AYDA HAK SAHİPLERİNE TESLİM EDİLECEK

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek, memur ve sö-

zleşmeli personeli kapsayan ve çalışanlar
lehine önemli iyileştirmelerle güncellenen
banka promosyon protokolünü imzaladı.
İmzalanan ek protokol ile 21 ay süre uza-
tımı gerçekleştirildiğini kaydeden Başkan
Ferdi Zeyrek, “Kişi başı 50 bin liraya
ulaşan bu promosyon miktarı, çalışan-
larımızın bütçesine doğrudan katkı
sağlayacak. Bu promosyon bedelini iyi
günlerde, aileleriyle sevdikleriyle har-
casınlar. Onların yüzü gülsün ki biz de
çok sevdiğimiz Manisa’ya güzel hizmetleri
hep birlikte yapalım” diye konuştu. 

PROMOSYON MİKTARI 50 BİN LİRAYA ULAŞACAK

4’te

5’te

5’te

Merkez Bankası’ndan sürpriz karar:
Faizi yüzde 46’ya yükseltti! 

AK Parti Manisa Milletvekili Murat Baybatur, Akhisar ve Salihli lçelerinde
Toplu Konut İdaresi tarafından 410 konut için ihaleye çıkacağını açıkladı

TOKİ tarafından yapılacak
ihalelerin ardından kazanan 
firmalara yer tesliminden itibaren 
18 ay gibi kısa sürede konutların
tamamlanıp hak sahiplerine teslim
edileceğini belirten Baybatur,
"TOKİ tarafından şehrimize
kazandırılacak 410 konutluk yeni
proje ile vatandaşlarımız, güvenli
ve modern yaşam alanlarına
kavuşacak" ifadelerini kullandı. 

iKi iLÇEYE TOKi MUJDESi!

Şiddetsiz bir sağlık ortamı istiyoruz

Büyükşehir çalışanları promosyon alacak

Saruhanlı’da tarım
için güç birliği!

TARIM ve Kırsal Kalkın-
mayı Destekleme Kurumu

(TKDK) Manisa İl Koordi-
natörü Murat Akın, Tarım ve
Orman İlçe Müdürü Ali Tuncel
ve Saruhanlı Ziraat Odası
Başkanı Aydoğan Okur,
Saruhanlı Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı’ya nezaket zi-
yaretinde bulundu. 5’te

TZOB Başkanı Şemsi Bayraktar 
üzüm bağlarını inceledi!

MANİSA’DA 9 Nisan’ı 10 Nisan’a
bağlayan gece yaşanan zirai don felaketi,

üzüm bağlarında büyük hasar bıraktı. Şe-
hzadeler, Yunusemre, Turgutlu, Salihli, Ah-
metli, Saruhanlı, Akhisar, Gölmarmara,
Sarıgöl ve Alaşehir ilçelerinin tamamında don
olayının etkili olduğu belirtilirken, birçok
bölgede üzüm bağlarının tamamen yandığı ve
rekoltenin ciddi oranda düştüğü ifade edildi.
Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel
Başkanı Şemsi Bayraktar, don afetinden etk-
ilenen üreticilerle bir araya gelmek ve zarar
gören üzüm bağlarında incelemelerde bulun-
mak üzere Manisa’ya geldi. 7’de

TÜRK Kadınlar Konseyi Derneği Şube-
lerden Sorumlu Başkanı Mübeccel

Kafkaslı, kadınları evinde ağırladı. 7’de

Mübeccel Kafkaslı
kadınları ağırladı

5’te
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YunuseMRe Belediye-
si’nin gelecek nesillere sıfır atık
bilinci aşılamak amacıyla orta-
okul öğrencilerine yönelik dü-
zenlediği 'Sıfır Atık Tasarım
Yarışması'nda dereceye giren-
lere ödülleri verildi.   

Yunusemre Belediyesi,
çevre bilincini genç nesillere
aşılamak amacıyla düzenlediği
Sıfır Atık Tasarım Yarışması ile
hem farkındalık oluşturdu hem
de ortaokul öğrencilerinin hayal
güçlerini gün yüzüne çıkardı.
30 Mart Uluslararası Sıfır Atık

Günü kapsamında Yunusemre
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü iş
birliğiyle gerçekleştirilen ya-
rışma, doğal kaynakların korun-
ması, çevre dostu tüketim
alışkanlıklarının kazandırılması
ve atık yönetimi konularında
öğrencileri düşünmeye teşvik
etti. Ödül töreni Yunus Emre
Millet Çarşısı'nın fuaye alanında
gerçekleştirildi. 150’yi aşkın öğ-
rencinin başvurduğu yarış-
mada, ortaya çıkan projeler
çevre duyarlılığıyla göz dol-
durdu. Yarışmanın birincisi,

'Saatler' adlı projesiyle Ömer
Halisdemir Ortaokulu öğrencisi
Ilgın Mine Ata oldu. Bozulan
saatleri akraba ve komşuların-
dan toplayarak estetik bir tasa-
rıma dönüştüren Ata, ödülünü
Yunusemre Belediye Başkan
Yardımcısı Ali Kuyumcu’nun
elinden aldı. Yarışmada ikincilik
ödülünü ise içerisinde şarj is-
tasyonu bulunan çevreci lam-
basıyla Vestel Ortaokulu
öğrencisi Muhammed Alpars-
lan Gür kazandı. Gür'e ödülünü
İlçe Milli Eğitim Şube Müdürü
Zeynel Mutlu takdim etti. Geri
dönüşüm malzemelerinden
yaptığı özgün resmiyle üçüncü
olan Saruhanbey Ortaokulu öğ-
rencisi Eslem Beren Özçağla-
tan, ödülünü Manisa
Büyükşehir Belediyesi İklim
Değişikliği Daire Başkanı Çağ-
lar Hocalar’dan aldı. Törende
konuşma yapan Belediye Baş-

kan Yardımcısı Ali Kuyumcu,
gençlerin çevreye karşı duyarlı-
lığından duyduğu memnuniyeti
dile getirerek şunları söyledi:
"Gelecek nesillere yaşanabilir

bir dünya bırakmak en büyük
hedefimiz. Geri dönüşüm ve
sıfır atık konusunda gençlerimi-
zin bizlerden daha bilinçli oldu-
ğunu görmek, umut verici. Bu

yolda hep birlikte daha güzel
bir gelecek inşa edeceğiz." 

Ödül töreni sonrası yarış-
maya katılan bütün öğrencilere
çeşitli hediyeler verildi.  iHa

Sıfır Atık Tasarım Yarışmasında Sıfır Atık Tasarım Yarışmasında 
ödüller sahiplerini buldu   

saHiPKıRan Stratejik
Araştırma Merkezi (SASAM),
yurtiçi yapılanmaları ile 'Çocuk-
larda Teknoloji Bağımlılığı, Obe-

zite ile Tip 2 diyabet tehdidine
karşı alınacak önlemler' başlıklı
çok kapsamlı bir çalıştaya ha-
zırlanıyor.   

Hazırlıklar kapsamında
SASAM Ege Bölge Koordina-
törlüğü heyeti, Manisa Gençlik
Spor İl Müdürü Yunus Öztürk,

Manisa Sağlık İl Müdürü Ope-
ratör Dr. Mehmet Fatih Zeren,
Manisa Milli Eğitim İl Müdürü
Mehmet Uğurelli ile Manisa
Halk Sağlığı Başkan Yardımcısı
Uzm. Dr. Ümit Atman’ı ziyaret
etti. Heyette SASAM Yurtiçi Ya-
pılanma Sorumlusu Murat
Aktaş, SASAM Ege Bölge Ko-
ordinatörü Osman Güreser ve
SASAM Uzmanı Dr. Ahmet Er-
dinçli yer aldı. 

Yapılan ziyaretler kapsa-
mında dört kurum arasında ça-
lıştay işbirliği protokolü
yapılması ve en kısa sürede ra-
porlanması hususunda karar
alındı. 

Manisa Gençlik Spor İl
Müdürlüğü ev sahipliğinde 4

kurumun işbirliği içinde Mani-
sa'da gerçekleştirilmesi planla-
nan 'Çocuklarda Teknoloji
Bağımlılığı, Obezite ile Tip 2 di-

yabet tehdidine karşı alınacak
önlemler' başlıklı çalıştayın pilot
uygulama olarak ilkinin Mani-
sa'da yapılacağı öğrenildi.  iHa

SASAM Manisa'da çalıştaya hazırlanıyor   

Manisa’nın Akhisar ilçe-
sinde Kalp Haftası etkinlikleri

dolayısıyla düzenlenen bisiklet
turu yoğun ilgiyle gerçekleşti-

rildi. Türk Kalp Vakfının 50. yılı
kutlamaları kapsamında ger-
çekleştirilen 37. geleneksel bi-
siklet turu Manisa'nın Akhisar
ilçesinde yoğun bir katılımla
tamamlandı. 

Akhisarlı bisiklet sporcula-
rının ülke genelinde elde ettiği
başarılar bisiklet turuna olan
ilgiyi de artırdı. 

Akhisar Gençlik ve Spor
İlçe Müdürü Hasan Hüseyin
Oktay yaptığı açıklamada, "Ül-
kemizde her yıl 14-20 Nisan
tarihleri arasında Kalp Haftası
kutlanmaktadır. Türk Kalp
Vakfı geleneksel olarak eş za-
manlı tüm illerde bisiklet etkin-
liği düzenlemektedir. Bu

sebeple İlçe Sağlık Müdürlüğü
ile birlikte bisiklet halk turu et-
kinliği gerçekleştirdik. Katılı-

mın yoğun olması bizleri
memnun etti. 

Bisiklet turuna katılan ve

organizasyonda emeği geçen
herkese teşekkür ederim."
dedi.  iHa

Kalp sağlığı için pedal çevirdiler   Kalp sağlığı için pedal çevirdiler   

Manisa'nın Selendi ilçe-
sinde öğrenciler tarafından or-
ganize edilen "Ah Şu Gençler"
adlı tiyatro oyunu ilgiyle izlendi. 

Manisa Selendi Mehmet
Akif Ersoy Anadolu Lisesi tara-
fından organize edilen Okulun
Tiyatro Topluluğunun oynadığı,

Turgut Özakman'ın kaleme al-
dığı, Oğuz Öazalay'ın uyarladığı
"Ah Şu Gençler" oyunu büyük
beğeni topladı.

Yaklaşık 1 saat süren tiyatro
oyununda güncel olan gençle-
rin yaşanmışlarının konu aldığı
tiyatro oyunu zaman zaman
güldürü biçiminde yapıldı.
Okulun öğrencileri, Ali Nazlım

Dilek, Sıla Ekici, Sıla Koşar,
Halil Şahinkaya, Mehmet şim-
şek, Mert Dirik, Hanife Mutlu,
Cennet çelik, Mehmet Ay, Şe-
rife Şentürk, Durdu nur Zey-
bek, Elif Nur Mutlu, Rana
Aydın, Firdevs Bayram, Ayşe-
gül Cımık, Meryem Korkmaz,
Emirhan Rıza Akyüz, Yiğit
Dönmez ve Tahsin eren şen-

türk'ün oyuncu olarak oyna-
dığı  tiyatro oyununu Manisa İl
Milli Eğitim Müdürü Mehmet
Uğurelli, Selendi ilçe Milli Eği-
tim Müdürü Ahmet Ataşman,
İlçe Jandarma Komutanı Mu-
hammed Tok, İlçe Emniyet
Amiri Emre Gevanci, Okul Mü-
dürleri, Öğrenciler ile vatan-
daşlar izledi. iHa

Selendili gençlerin tiyatro gösterisi ilgiyle izlendi    
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 08 00

KURTOĞLU ECzANESİ
0236 503 40 47

CANSU ECzANESİ

ŞENKAL ECzANESİ

0236 408 24 51

0236 231 10 07

NöBETÇİ 
ECzANELER
GözDE ECzANESİ

1936 - İzmit Kağıt Fabrikası'nda, ilk kâğıt imal edildi.
1939 - Harp Mükellefiyeti Kanunu çıktı.
1939 - Franz von Papen Almanya'nın Ankara Büyükelçiliğine atandı.
1942 - II. Dünya Savaşı: ABD B-25'leri ile Doolittle Baskını'nı başlatarak
Japonya'yı bombaladı.
1946 - Milletler Cemiyeti dağıldı.
1951 - Paris Antlaşması'nın imzalanmasıyla, günümüz Avrupa Birliği'nin
temellerini oluşturacak ilk adım olan, Avrupa Kömür ve Çelik Topluluğu kurul-
muştur.
1989 - Türkiye'de ilk tüp bebek, İzmir'de Ege Üniversitesi Tüp Bebek
Merkezi'nde dünyaya geldi.

GÜNÜN OLAYI

Didem ALTINAY
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Manisa'nın Demirci ilçe-
sinde ahırda başlayan yangı-

nın sıçradığı iki evde büyük
çaplı hasar meydana geldi.   

Yangın, Manisa'nın De-
mirci ilçesine bağlı Küçükoba

Mahallesi'nde meydana geldi.
Edinilen bilgiye göre Ramazan
(75) ve Elif Öztin (71) çiftine ait
müstakil evin ahır kısmında
yangın çıktı. İhbar üzerine böl-
geye çok sayıda Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanlığına bağlı ekip-
ler ile İzmir Orman Bölge Mü-
dürlüğüne bağlı arazöz sevk
edildi. Ahırda istiflenen sa-
manların da tutuşmasıyla bü-
yüyen alevler Öztin çiftinin
evinin bitişiğinde bulunan ço-
cukları Ali Öztin'e ait eve de
sıçradı. 

Yangın ekipleri yoğun ça-
lışmasıyla tamamen söndürü-
lürken Öztin çiftinin evi
kullanılamaz hale geldi. Yangı-
nın sıçradığı Ali Öztin'in

evinde ise büyük çaplı hasar
meydana geldi. 

Yangınla ilgili soruşturma
başlatıldı.  iHa

Ahırda başlayan yangın iki evi kül etti   

Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı,
Saruhanlı Belediyesi’ne
yeni bir çöp toplama aracı
hibe etti.

Saruhanlı Belediyesi,
Çevre, Şehircilik ve İklim

Değişikliği Bakanlığı'ndan
önemli bir destek aldı. Ba-
kanlık ilçeye bir çöp top-
lama aracı hibe ederek
temizlik çalışmalarının
daha hızlı ve verimli bir şe-
kilde yapılmasına katkı
sağladı. 

Hibe edilen yeni çöp

toplama aracı, temizlik ça-
lışmalarını çok daha hızlı
ve etkili bir şekilde yürütül-
mesine olanak sağlaya-
cak. Başkan Cıllı aracın
çevre dostu özellikleriyle
Saruhanlı'da sürdürülebilir
temizlik hizmetleri sunula-
cağına işaret etti. 

Başkan Cıllı bu des-
tekle birlikte çevreye du-
yarlı bir şehir olma
yolundaki kararlılığını yine-
ledi.

Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı, Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Ba-
kanı Murat Kurum’a
teşekkür ederek, "Bakanlı-

ğımızın verdiği bu değerli
destek, temizlik hizmetleri-
mizi daha hızlı ve çevre
dostu bir şekilde yürütme-
mize yardımcı olacak. Yeni

aracımızla ilçemizin temiz-
liğine daha büyük katkı
sunacağız. Sayın Bakanı-
mıza şükranlarımızı sunu-
yorum.” şeklinde konuştu.

Saruhanlı Belediyesine çöp toplama aracı hibe edildi

Manisa’nın Demirci ilçesinde polis
ekiplerince yapılan operasyonda 254
adet uyuşturucu hap ele geçirildi.   

Demirci Emniyet Müdürlüğünün
uyuşturucu madde ticareti yapan şahıs-
ların yakalanması ve suç delillerinin elde
edilmesine yönelik yaptığı operasyon
kapsamında şüphe üzerinde durdurulan
M.K. isimli şahsın üst aramasında 5
paket halinde toplamda 254 adet uyuş-
turucu hap yakaladı. 

Polis ekiplerince gözaltına alınan
M.K. emniyetteki ifade ve işlemlerinin ar-

dından çıkarıldığı mahkemece tutuklana-
rak Salihli Cezaevine gönderildi.  iHa

Demirci emniyetinden 
uyuşturucu operasyonu   

Manisa'nın Şehzadeler ilçesinde
iki ayrı adrese düzenlenen operasyonda
ruhsatsız silahlar ele geçirildi. İlçede
ikamet eden A.G.A. (1996 doğumlu) ve
H.U. (1980 doğumlu) isimli şahısların
evlerinde ruhsatsız silah bulundurdukla-
rına dair edinilen bilgiler doğrultusunda
17 Nisan 2025 tarihinde arama yapıldı.

Yapılan aramalarda, 5 adet tabanca

ve 1 adet pompalı tüfek ele geçirildi. Si-
lahlara el konulurken, şüpheliler gözal-
tına alındı. Emniyetteki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edilen şüpheli-
lerden H.U., adli kontrol şartıyla serbest
bırakıldı. A.G.A. ise tutuklanarak Manisa
T Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna gön-
derildi. Soruşturmanın sürdüğü bildirildi.
Haber Merkezi

Şehzadeler’de ruhsatsız silah 
operasyonu: 1 tutuklama
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aK Partİ Manisa Milletve-
kili Murat Baybatur, Manisa’nın
Akhisar ve Salihli ilçelerinde,
Toplu Konut İdaresi ta-
rafından 410 konut
için ihaleye çıka-
cağını belirtti.   

Baybatur,
yaptığı açıkla-
mada, TOKİ
tarafından
Akhisar’ın
Medar Mahal-
lesi’nde 267
konut, 6 dükkân
ve 1 camii için 7
Mayıs, Salihli Dura-
sıllı Mahallesi’nde 143
konut için 28 Nisan’da ihaleye
çıkacağını kaydetti. 

TOKİ tarafından yapılacak
ihalelerin ardından kazanan fir-
malara yer tesliminden itibaren

18 ay gibi kısa sürede
konutların tamamla-

nıp hak sahiple-
rine teslim
edileceğini be-
lirten Baybatur,
"TOKİ tarafın-
dan şehrimize
kazandırılacak
410 konutluk

yeni proje ile
vatandaşlarımız,

güvenli ve modern
yaşam alanlarına ka-

vuşacak." ifadelerini kul-
landı.

Baybatur, yaptığı açıkla-

mada; "TOKİ tarafından şehri-
mize kazandırılacak 410 konut-
luk yeni proje ile
vatandaşlarımız, güvenli ve
modern yaşam alanlarına kavu-
şacak. 6 Şubat depremlerinde,
TOKİ'nin inşa ettiği konutların
sağlamlığı bir kez daha kendini
ispatlamıştı. Bu projeler, sadece
bir yapı değil; bir ailenin huzuru,
bir çocuğun güvenle büyüye-
ceği yuvalar anlamına geliyor.
AK Parti olarak, Türkiye gene-
linde olduğu gibi Manisa'da da
vatandaşlarımızın yaşam kalite-
sini yükseltmek, daha sağlam
ve planlı şehirler kurmak için ça-
lışıyoruz. Cumhurbaşkanımız ve
AK Parti Genel Başkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan'ın

liderliğinde, her vatandaşımız
için güvenli bir gelecek inşa et-

meye devam edeceğiz. Yeni
konut projesi Manisa’mıza, hal-

kımıza ve geleceğimize hayırlı
olsun." dedi. İHa

TOKi, Manisa'nın 2 ilçesinde 410 konut
için ihaleye çıkıyor   

KULa Kaymakamı Ömer
Ahmet Özdemir, ilçede geçtiği-
miz günlerde yaşanan don
olaylarından etkilenen üreticileri
yerinde ziyaret etti. Tarımsal
üretim alanlarında meydana

gelen zararı yerinde inceleyen
Kaymakam Özdemir'e, İlçe
Tarım ve Orman Müdürü Bilgin
Sarısu da eşlik etti.   

Ziyaret kapsamında çiftçi-
lerle bir araya gelen Özdemir,

yaşanan afetin etkileri hakkında
üreticilerden ve İlçe Tarım ve
Orman Müdürü Sarısu'dan de-
taylı bilgi aldı. 

Meyve ağaçlarının verim
verme aşamasında olan ve zirai

dondan zarar görmüş çiftçilerin
nisan ayı sonuna kadar Kula
İlçe Tarım Müdürlüğü'ne müra-
caat etmeleri gerektiği bildirildi.  

Kaymakam Özdemir, dev-
letin her zaman çiftçinin ve üre-
ticinin yanında olduğunu
belirterek, zararların en kısa
sürede tespit edilip gerekli
adımların atılacağını söyledi.
Tarım alanlarındaki inceleme-
lerin ardından Kaymakam
Ömer Ahmet Özdemir, Kula
Süt Üreticileri Birliği Başkanı
Harun Uysal'ı da ziyaret etti.
Gerçekleştirilen görüşmede
süt üreticilerinin mevcut du-
rumu ve karşılaştıkları sorunlar
ele alındı. 

Kaymakam Özdemir, ta-

rımsal üretimin sürdürülebilir-
liği açısından üreticilerin des-
teklenmesinin büyük önem
taşıdığını vurgulayarak, kamu

kurumlarının her zaman iş bir-
liği içerisinde üreticinin ya-
nında olmaya devam
edeceğini ifade etti.  İHa

Don afetinden zarar gören çiftçiler zararların ödenmesi için nisan ayı sonuna kadar başvuruda bulunması gerekiyor   

Dondan zarar gören çiftçiler
için müracaatlar başladı

Dondan zarar gören çiftçiler
için müracaatlar başladı

maNİSa'NIN Sarıgöl ilçe-
sinde 10-12 Nisan tarihleri
arasında meydana gelen zirai
don afetinde binlerce dekarlık
üzüm bağı zarar görmesinin
ardından çiftçiler sigorta şir-
ketlerine, ilçe tarım ve orman
müdürlüklerine zarar tespiti
için müracaat etti. 

Üreticiler zarar gören bağ-
larında umutlarını yirirmeden
normal ilaçlamasını yapmaya
başladı.   

Sarıgöllü üzüm üreticisi
Mustafa İncekara, bağında
önemli zirai don olmasına rağ-
men bağının normal işlerini

yapmaya başladığını ifade
ederek, "Bağımız don afetin-
den hasar görse de  ilaçla-
maya devam edeceğiz.
Bakmak bizden belki bir şey-
ler olur Allahın izniyle. Çiftçinin
umudu bitmez." dedi. 

Sarıgöl ve çevresinde ya-
pılan zarar belirleme ön çalış-
malarında zararın yüzde 10-90
arasında ve 2 bin 600 çiftçinin
mağdur olduğu açıklandı.

Tahmini zararın da 2.25
milyar TL olduğu ilçenin 27
mahallesinde zirai don afetin-
den 90 bin dekar alanın etki-
lendiği ifade edilmişti. İHa

Don afetini yaşadı çalışmaya ara vermedi  

maNİSa'NIN Sarıgöl ilçe-
sinde 2025 yılı ürünü tütün di-
kimi için son aşamaya gelindi.   

Sarıgöl ve çevresinde yeni
mahsül tütün dikimi için fidele-
rin toprakla buluşması için çift-
çiler gün saymaya başladı.
Yetişen tütün fidelerinin 20
Nisan gününden sonra tarlalara
dikimin yapılacağını belirten
tütün üreticileri, "Yağışlar güzel
oldu. Dikim için toprağın tavı
da geldi. Fideler de yetişti.
Önümüzdeki hafta dikim başla-

yacak. Tütün dikimi makina ile
yada eski yöntem elle tütün çi-
visi ile yapılmakta. Bu arada bir
traktör makinası ile tütün fiyatı
10 bin TL. Kurşun kalem bo-
yunda olan tütün fidesi ise 15
bin TL satılmakta. Geçen yıl
baş fiyat 180 liradan oldu."
dedi.  Sarıgöl ve çevresinde bu
yıl tütün dikimi yapacakların sa-
yının geçtiğimiz yıllara oranla
arttığı öğrenilirken, dikim için
boş tarla kiralama çalışmaları-
nın da başladığı bildirildi. İHa

Sarıgöl tütün dikimine hazırlanıyor   Sarıgöl tütün dikimine hazırlanıyor   

Soma Belediyesi Park ve
Bahçeler Müdürlüğü’nün kent
genelinde sürdürdüğü yeşil
alan düzenlemeleri kapsa-
mında Vehbi Tüzel Cadde-
si'nde başlatılan çevre
düzenleme çalışmaları ta-
mamlandı. 

Çalışmalar sonucunda

cadde modern bir görünüme
kavuştu.

Gerçekleştirilen düzenle-
meyle birlikte cadde üzerin-
deki yeşil alanlar hem estetik
açıdan hem de kullanım açı-
sından çağdaş bir yapıya bü-
ründü. 

Vatandaşların dinlenip
nefes alabileceği alanlar oluş-
turulurken, cadde çevresine

kazandırılan yeni yaşam alanı
kimliğiyle kent dokusuna katkı
sağlandı.

Çalışmalara ilişkin açıkla-
mada bulunan Soma Belediye
Başkanı Sercan Okur kent es-
tetiğini ön planda tutan proje-
lere öncelik verdiklerini
belirterek şunları söyledi:

“Vatandaşlarımızın taleple-
rine kulak vererek, kentin her

köşesinde daha yeşil, daha
yaşanabilir alanlar oluşturmak
adına çalışmalarımız kararlı-
lıkla devam edecek.

Belediyemizin öz kaynak-
larıyla hayata geçirilen bu pro-
jeyle hem kent dokusu
korunmuş hem de modern şe-
hircilik anlayışıyla bütünleşmiş
bir alan Soma’mıza kazandırıl-
mış oldu.”  

Vehbi Tüzel Caddesi yenilendi
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Geçtiğimiz gün Sivasspor maçında futbolcular sa-
haya “Doğal olan normal doğumdur” yazılı bir pan-
kartla çıktı. Evet, yanlış okumadınız. 

Maç öncesi binlerce kişinin tribünlerde yerini al-
dığı, çoğunluğu erkeklerden oluşan bir kalabalığın
önüne, kadınların nasıl doğurması gerektiğine dair bir
mesaj bırakıldı. 

Bir an için durdum ve kendi kendime sordum:
Gerçekten mi? Bu kadar mı uzaklaştık birbirimizin
alanlarına saygı duymaktan?

Düşünsenize; stadyumdasınız, tezahüratlar yük-
selmiş, heyecan dorukta, maç başlamak üzere… 

Derken futbolcular çıkıyor ve ellerinde o pankart:
“Doğal olan normal doğumdur.” 

O an içimden geçen ilk şey şu oldu: “Bu pankart
burada ne alaka?” Çünkü gerçekten çok alakasız! 

Kadınların nasıl doğuracağına karar vermek,
kimin haddine? Hele ki 11 futbolcunun ellerinde taşı-
nan bir mesajla?

**
Bakın mesele şu… Doğum bir kadının hayatın-

daki en hassas, en kişisel, en güçlü anlardan biri. Ay-
rıca şu “normal doğum” tanımını bir kenara bırakalım.
Doğumun normali, anormali olmaz. Vajinal doğum ve
sezaryen vardır. Tıbbi gerekçelerle olur, kişisel ter-
cihle olur. Ama nasıl olursa olsun bu kararı sadece
doğuracak kişi verir. Bitti bu kadar!

Doğum üzerinden kadınlara ahkam kesmek, ka-
dınlara bedeni hakkında mesaj taşıyıp direktif ver-
mek…  Kimse kusura bakmasın ama bu ‘Ben bilirim’
ukalalığıdır!

Bu hiç kimsenin hakkı değil. Hele ki kadın bedeni
hakkında hiçbir deneyimi olmayan, doğumun ne
demek olduğunu bilmeyen bir grubun böyle bir me-
sajla kamuoyuna çıkması açıkçası komik bile değil.
Ciddiyetsiz. Ve oldukça rahatsız edici!

Kadınlar zaten bu toplumda yeterince yük taşıyor.
Kararlarını sürekli savunmak, bedenlerini korumak
zorunda kalıyorlar. Sizce bir de futbol sahasında ken-
dilerine nasıl doğuracaklarının söylenmesine mi ihti-
yaçları var? Kadınlar gayet iyi biliyor ne
yapacaklarını. Hem de sizden çok daha iyi. 

**
Evet, futbol sahaları zaman zaman sosyal mesaj-

lar için bir araç olabilir. Irkçılığa, şiddete, savaşa karşı
verilen mesajlar, dayanışma çağrıları elbette çok kıy-
metli. Ama konu kadın bedeni olunca biraz frene
basın! Orası bir kadının karar alanı. Öyle herkesin
girip de hüküm vermeye çalışacağı bir yer değil.

Şunu artık anlamamız gerekiyor: Her doğum hika-
yesi farklıdır. Kimisi için korkutucudur kimisi ise güle
oynaya doğuma girer. Ama hiçbiri ‘daha az kadın’ de-
ğildir. 

Sezaryenle doğuran da annedir, vajinal doğum
yapan da. Kimse bir diğerinin hikâyesini ‘normal’ ya
da ‘anormal’ ilan edemez!

**
O yüzden o pankartın kendisiyle ilgili net bir şey

söyleyebilirim: Anormal olan doğum biçimi değil, bu
mesajın ta kendisi. Bilginiz yok bari fikriniz olmasın. 

Maalesef bu düzende kadının bedeni hakkında
konuşmak hep kadından önce geliyor. Çünkü bu dü-
zende ‘erkekler’ için kadın sadece doğuran, büyüten
ama asla karar verici değil. 

Herkes kendi işine baksın… Nasıl bir doğum iste-
diklerine bırakın da kadınlar karar versin!

CANSU
MERİÇ

SİZ ‘NORMAL’ DOĞURUN BEYLER!

GENÇ BAKIŞ

Burhan AKDEMİR

TÜRKiYE Cumhuriyet Mer-
kez Bankası (TCMB), nisan
ayına ilişkin faiz kararını açık-
ladı. Piyasaların sabit kalmasını
beklediği politika faizi sürpriz
bir kararla artırıldı. Politika faizi
350 baz puan artırılarak yüzde
42,5’ten yüzde 46’ya yüksel-
tildi. Kurul gecelik borç verme
faiz oranını ise yüzde 46’dan
yüzde 49 çıkardı. TCMB'den
yapılan açıklamada aylık en-
flasyon nisan ayında yüksele-
ceğine dikkat çekildi.

Para Politikası Kurulu (PPK)
2025 yılı Nisan ayı toplantısını
Başkan Fatih Karahan başkan-
lığında gerçekleştirdi. Toplantı
sonrası yapılan açıklamada po-
litika faizi olan bir hafta vadeli
repo ihale faiz oranı yüzde
42,5’ten yüzde 46’ya yüksel-
tildi.

Kararın piyasa beklentileri-
nin aksine gelmesi dikkat çekti.
Ekonomistler TCMB'nin bu ay
faizi sabit tutacağını öngörü-
yordu. Ancak Merkez Bankası

enflasyonla mücadele kapsa-
mında sıkı para politikası duru-
şunu sürdürme kararı aldı.

GECELiK FaiZ 
ORanLaRInDa Da aRTIŞ
Öte yandan kurul sadece

politika faizinde değil; gecelik
vadede uygulanan faiz oranla-
rında da artışa gitti.  Buna göre
Merkez Bankası'nın gecelik
borç verme faiz oranı yüzde
46’dan yüzde 49’a, gecelik
borçlanma faiz oranı ise yüzde
41’den yüzde 44,5’e yükseltildi.

Karar metninde şu ifadelere
yer verildi:

“Enflasyonun ana eğilimi
mart ayında gerilemiştir. Aylık
temel mal enflasyonunun finan-
sal piyasalardaki gelişmelerin
etkisiyle nisan ayında bir miktar
yükseleceği, hizmet enflasyo-
nunun ise görece yatay seyre-
deceği öngörülmektedir. Öncü
veriler yurt içi talebin ilk çey-
rekte ivme kaybetmekle birlikte
öngörülenin üzerinde seyretti-
ğini ve enflasyonu düşürücü et-

kisinin azaldığını ima etmekte-
dir. Küresel ticarette artan koru-
macı eğilimlerin küresel iktisadi
faaliyet, emtia fiyatları ve ser-
maye akımları kanalıyla dezen-
flasyon sürecine olası etkileri
yakından takip edilmektedir.
Enflasyon beklentileri ve fiyat-
lama davranışları dezenflasyon
süreci açısından risk unsuru ol-
maya devam etmektedir.

Para politikasındaki kararlı
duruş; yurt içi talepte denge-
lenme, Türk lirasında reel de-
ğerlenme ve enflasyon
beklentilerinde düzelme vası-
tası ile dezenflasyon sürecini
güçlendirmektedir. Maliye poli-
tikasının artan eşgüdümü de
bu sürece önemli katkı sağla-
yacaktır. Enflasyonda kalıcı
düşüş ve fiyat istikrarı sağla-
nana kadar sıkı para politikası
duruşu sürdürülecektir. Bu
doğrultuda, politika faizi; en-
flasyon gerçekleşmeleri, ana
eğilimi ve beklentileri göz
önünde bulundurularak öngö-

rülen dezenflasyon sürecinin
gerektirdiği sıkılığı sağlayacak
şekilde belirlenecektir. Kurul
politika faizine ilişkin atılacak
adımları enflasyon görünümü
odaklı, ihtiyatlı ve toplantı bazlı
bir yaklaşımla belirleyecektir.
Enflasyonda belirgin ve kalıcı
bir bozulma öngörülmesi duru-
munda para politikası duruşu
sıkılaştırılacaktır. Finansal piya-

salarda son dönemde yaşanan
gelişmeler neticesinde parasal
aktarım mekanizmasını destek-
leyen ilave adımlar ivedilikle
atılmıştır. Likidite koşulları ya-
kından izlenmeye ve likidite yö-
netimi araçları etkili şekilde
kullanılmaya devam edilecektir.

Kurul, politika kararlarını pa-
rasal sıkılaştırmanın gecikmeli
etkilerini de dikkate alarak, en-

flasyonun ana eğilimini gerilete-
cek ve enflasyonu orta vadede
yüzde 5 hedefine ulaştıracak
parasal ve finansal koşulları
sağlayacak şekilde belirleye-
cektir. Bu doğrultuda, tüm para
politikası araçları kararlılıkla
kullanılacaktır. Kurul, kararlarını
öngörülebilir, veri odaklı ve şef-
faf bir çerçevede alacaktır.”
Haber Merkezi

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası(TCMB), politika faizini 350 baz puan artırarak yüzde 42,5’ten yüzde 46’ya yükseltilmesine karar verdi

Merkez Bankası’ndan sürpriz karar:
Faizi yüzde 46’ya yükseltti! 
Merkez Bankası’ndan sürpriz karar:
Faizi yüzde 46’ya yükseltti! 

17 nisan “Sağlıkta
Şiddete Karşı Mücadele
Günü” dolayısıyla Manisa
Tabipler Odası Yönetim
Kurulu bir basın açıkla-
ması yaptı. 

Oda Başkanı Dr. Hasan
Semih Bilgin’in yaptığı
açıklamada, sağlık çalı-
şanlarına yönelik şiddetin

artık tahammül edilemez
bir noktaya geldiği vurgu-
landı.

“HER 10 HEKiMDEn 
9’U ŞiDDETE

UğRaDI”
Bilgin, 2012 yılında

görevi başında hasta ya-
kını tarafından öldürülen
Dr. Ersin Arslan’ın anısını
yaşatmak ve sağlıkta
artan şiddete dikkat çek-

mek amacıyla her yıl 17
Nisan’da etkinlikler dü-
zenlendiğini belirtti.

Türk Tabipleri Birli-
ği'nin (TTB) yaptığı bir an-
kete göre her 10
hekimden 9’unun meslek
hayatında en az bir kez
şiddete maruz kaldığını
hatırlatan Bilgin, şiddetin
artık sistematik bir sorun
haline geldiğini ifade etti.

“sağLIKTa ŞiDDET 
siYasETin 

söYLEMLERiYLE 
BEsLEniYOR”

Açıklamasında, sağ-
lıkta şiddetin yalnızca bi-
reysel öfke patlamalarıyla
açıklanamayacağını vur-
gulayan Bilgin, “Şiddet,
evlerden ve sokaklardan
değil; çoğu zaman siyasi
söylemlerden besleniyor.
Milletin önünde sağlık çalı-
şanlarına yönelik şiddeti
teşvik eden sözler cezasız
kalıyor. Bu kabul edile-
mez” dedi.

“BEYaZ KOD 
VERiLERi BiLE 

MaHKEME 
KaRaRIYLa 
aLInIYOR”

Dr. Bilgin, sağlıkta şid-
det olaylarının resmi veri-
lerinin bile şeffaf şekilde
paylaşılmadığını belirterek,
Sağlık Bakanlığı’nın Beyaz
Kod verilerini mahkeme
kararıyla açıklamak zo-
runda kaldığını söyledi.

Ocak 2016 ile Temmuz
2023 arasında 25 binden

fazla fiziksel şiddet bildi-
rimi yapıldığını aktardı.

Özellikle acil servis-
lerde şiddetin artık kont-
rolden çıktığını belirten
Bilgin, “Hekimler tedavi
etmeye çalıştığı hasta ya
da yakını tarafından saldı-
rıya uğruyor. Bu şiddet,
sağlık hizmetlerinin niteli-
ğini düşürüyor ve toplum
sağlığını tehdit ediyor”
diye konuştu. Bilgin,
TTB’nin sağlıkta şiddeti
önlemeye yönelik yasa
teklifini de hatırlatarak;
Cezaların artırılması, Türk
Ceza Kanunu’na “sağlıkta
şiddet” başlığıyla ayrı bir
suç eklenmesi, hükmün
açıklanmasının geri bırakıl-
ması ve denetimli serbest-
lik uygulamalarının
kaldırılması gerektiğini be-
lirtti. Bilgin, “Her yıl olduğu
gibi bu yıl da kaybettiğimiz
meslektaşlarımızın anıları
önünde saygıyla eğiliyo-
ruz. Şiddetsiz bir ülke, şid-
detsiz bir sağlık ortamı
istiyoruz” diyerek açıkla-
masını tamamladı.

Manisa Tabipler Odası: “Şiddetsiz
bir sağlık ortamı istiyoruz!”

Manisa Tabipler Odası: “Şiddetsiz
bir sağlık ortamı istiyoruz!”

Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek, memur ve
sözleşmeli personeli kap-
sayan ve çalışanlar lehine
önemli iyileştirmelerle
güncellenen banka pro-
mosyon protokolünü im-
zaladı. İmzalanan ek
protokol ile 21 ay süre
uzatımı gerçekleştirildiğini
kaydeden Başkan Ferdi
Zeyrek, “Kişi başı 50 bin li-
raya ulaşan bu promos-
yon miktarı,
çalışanlarımızın bütçesine
doğrudan katkı sağlaya-
cak. Bu promosyon bede-
lini iyi günlerde, aileleriyle
sevdikleriyle harcasınlar.
Onların yüzü gülsün ki biz
de çok sevdiğimiz Ma-
nisa’ya güzel hizmetleri
hep birlikte yapalım” diye
konuştu. 

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi, MASKİ Genel
Müdürlüğü ve Jeopark
Belediyeler Birliği bünye-
sinde görev yapan memur

ve sözleşmeli personeli
kapsayan banka promos-
yon protokolü, çalışanlar
lehine önemli iyileştirme-
lerle güncellendi. Proto-
kolü imzalayan Manisa
Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mimar Ferdi Zeyrek’e,
Genel Sekreter Burak
Deste, MASKİ Genel Mü-
dürü Talat Postacı, Genel
Sekreter Yardımcısı Ali
Kılıç, Başkan Danışmanı
Ferhat Fırat, Tüm Yerel
Sen Manisa Şube Temsil-
cileri Mehmet Yıldırım ve
İsmail Cem Güven de
eşlik etti. 

Bin 116 ÇaLIŞanI 
KaPsIYOR

Geçtiğimiz yıl imzala-
nan 14 Nisan 2027’e
kadar geçerli olan mevcut
protokol kapsamında Halk
Bankası’nın, kişi başı 33
bin 150 lira tutarında pro-
mosyon ödemesi yaptığını
kaydeden Başkan Ferdi
Zeyrek, “Bugün imzaladı-
ğımız ek protokol ile söz-

leşme kapsamını biraz
daha genişleterek 21 ay
süre uzatımıyla 14 Ocak
2029 tarihine kadar geçerli
olacak şekilde yeni bir dü-
zenleme yaptık. Bu tarih-
ten itibaren Manisa
Büyükşehir Belediyesi,
MASKİ, BESOT, Jeopark
Belediyeler Birliği, şirketle-
rimiz dahil tüm çalışanları-
mızın promosyon
tarihlerini de aynı döneme
denk getirmiş olduk. Bu
protokolle yeni dönemde
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi’nin 769, MASKİ
Genel Müdürlüğü’nün
345, Jeopark Belediyeler
Birliği’nin 2 çalışanı olmak
üzere toplam bin 116 per-
sonelimiz, yeni protokol-
den faydalanacak” dedi. 

“21 aY iÇin 50 Bin
LiRa”

Başkan Ferdi Zeyrek,
“Yapılan anlaşmaya göre
21 ay için kişi başı toplam
47 bin lira promosyon
ödenecek. Ek olarak,

Mayıs 2025, Mayıs 2026
ve Mayıs 2027 dönemle-
rinde olmak üzere üç yıl
boyunca kartlarına, kişi
başı biner lira paraf/para
yüklenecek. Böylelikle ça-
lışanlarımız kişi başı top-
lam 50 bin liralık
promosyon ödemesi almış
olacak. Geçtiğimiz dönem
yapılan protokolde 3 yıl
boyunca 33 bin 150 lira
olan ödemeyi, 21 ay için
50 bin liraya çıkardık. Çalı-
şanlarımızın alın teri ve
emeği bizim için kıymetli-
dir. Ekonomik koşulları
göz önünde bulundurarak
promosyon anlaşmamızı
onların lehine olacak şe-
kilde yeniliyoruz. Bu pro-
mosyon miktarı,

çalışanlarımızın bütçesine
doğrudan katkı sağlaya-
cak. Bu anlaşma, emeğe
verdiğimiz değerin ve sos-
yal belediyecilik anlayışı-
mızın bir göstergesidir”
diye konuştu.

“KaTKILaRInIZDan 
DOLaYI TEŞEKKÜR 

EDiYORUM”
Genel Sekreter Burak

Deste de “Protokolün ha-
yırlı olmasını diliyorum.
Böylesine bir ekonomik
destek bu ortamda son
derece kritik. Önemli olan
daha kısa süre için çok
daha fazla bir promosyon
ödemesinin sağlanması.
Katkılarınızdan dolayı te-
şekkür ediyorum” dedi.
Haber merkezi

Büyükşehir çalışanlarına
promosyon müjdesi
Büyükşehir çalışanlarına
promosyon müjdesi
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JEoPaRk Belediyeler Bir-
liği Meclisi'nin Nisan ayı toplan-
tısı, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı ve Jeopark
Belediyeler Birliği Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek başkanlı-
ğında yapıldı. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Encümen Salonu’nda dü-
zenlenen toplantıya; Başkan
Ferdi Zeyrek’in yanı sıra Salihli
Belediye Başkanı Mazlum
Nurlu, Kula Belediye Başkanı
Hikmet Dönmez, Büyükşehir

Belediyesi Genel Sekreter Yar-
dımcısı Ali Kılıç, Yazı İşleri ve
Kararlar Dairesi Başkanı
Özcan Çetin, Mali Hizmetler
Dairesi Başkanı Serdar Sidar
ile meclis üyeleri katıldı. Bir
yıllık sürede yapılanların de-
ğerlendirildiği toplantıda, Jeo-
park Belediyeler Birliği
Encümeni’nde önümüzdeki bir
yıl süreyle görev yapacak beş
üyenin belirlenmesi için gizli
oylama yapıldı. Ayrıca, Plan ve
Bütçe Komisyonu ile Hukuk
ve Tarifeler Komisyonu'nda
görev alacak üye sayısı belir-
lendi ve seçimleri gerçekleşti-
rildi.

Toplantıda, 8-12 Eylül 2025
tarihlerinde Şili’nin Araukanya
Bölgesi’nde düzenlenecek 11.
Uluslararası UNESCO Küresel

Jeoparklar Ağı Konferansı’na
katılım konusu da ele alındı.

Ayrıca, 2024 yılı Kesin Hesap
Raporu ile Faaliyet Raporu da

görüşülerek oylama sonucunda
kabul edildi. iHa

Jeopark Belediyeler Birliği Meclisi toplandı

YUnUsEMRE Belediyesi
ve Türkiye Alzheimer Derneği
Manisa Şubesi iş birliğiyle açı-
lan merkezde, hasta ve hasta
yakınlarına yönelik bilgilen-
dirme toplantısı düzenlendi; fi-
ziksel, zihinsel ve sosyal
destekler hakkında bilgi verildi.

Yunusemre Belediyesi ve
Türkiye Alzheimer Derneği Ma-
nisa Şubesi işbirliği ile açılan
Alzheimer ve Demans Danışma

ve Dayanışma Merkezi’nde
hasta ve hasta yakınlarına der-
nek faaliyet programı ile ilgili
toplantı yapılarak yürütülecek
çalışmalar hakkında bilgi ve-
rildi. Danışma Merkezi, hastayı
yakınları ile bir araya getirerek
sosyalleşmesi, birbirlerinin tec-
rübelerinden yararlanması ve
yaşam kalitesini arttırmaya yö-
nelik çalışmalar yapacak. El işi,
resim, müzik, fiziksel aktivite ve

çeşitli oyunlarla danışanlara
hem fiziksel hem zihinsel olarak
destek verilecek. Ayrıca hasta
ve yakınlarına hekim, psikolog,
yaşlı bakım uzmanları, sosyal
hizmet uzmanları ve hukukçu
tarafından danışmanlık verile-
rek hastalık ile baş etme yolları,
hastalık hakkında farkındalığı
arttırma, mevcut yasal hakları
konusunda rehberlik edilecek.
Alzheimer ve Demans Danışma

ve Dayanışma Merkezi’nden
randevu almak için 09.00-
17.00 saatleri arasında 444 62
09 numarası aranarak veya
merkezin bulunduğu Yunus
Emre Millet Çarşısı’nın ikinci
katına uğranarak başvuru yapı-
labilir.

ETkinLik PRoGRaMI 
BELLi oLdU

Deneyimli ve uzman kadro-
suyla hizmet veren merkezde,
pazartesi günü saat 12.00-
16.00 arasında keçe kursu veri-
lecek. 14.00-16.00 saatleri
arasında ise resim kursu ola-
cak. Çarşamba günü saat
09.00-12.30 arasında saat başı
uzmanlarla beraber bir grup
olacak şekilde fiziksel aktive ve
romatizmal hastalıkların tanı ve
tedavisi ile kas-iskelet sistemi

bozukluklarının rehabilitasyonu
yapılacak. Perşembe günü ise
Demans ve Alzhimer hastalı-
ğına yönelik Eğitim ve Danış-

manlık, Sosyal Hizmetler Da-
nışmanlığı ve Yaşlı Bakım Eği-
timi Danışmanlığı yapılacak.
Haber merkezi

Alzheımer ve demans hasta
yakınları bilgilendirildi 

Alzheımer ve demans hasta
yakınları bilgilendirildi 

sokak hayvanlarının daha
sağlıklı koşullarda yaşamlarını
sürdürebilmeleri için yoğun
mesai harcayan Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Meclisi
Sokak Hayvanları Komisyonu,
bu kez Gölmarmara’da incele-
melerde bulundu. Komisyon
üyeleri, Büyükşehir Beledi-

yesi’nin nüfusu 25 binin altın-
daki ilçeler ile merkeze ulaşımı
zor olan mahallelerde hizmet
verecek mobil kısırlaştırma ve
tedavi aracı Vetbüs ile Gölmar-
mara’da hizmete girecek Acil
Hayvan Tedavi ve Rehabilitas-
yon Merkezi’nde gözlemlerde
bulundu.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Meclisi Sokak Hayvanları
Komisyonu her ay ilçe ziyaret-
lerine devam ederek çalışmala-
rını aralıksız sürdürüyor. Nurcan
Zeyrek’in de eşlik ettiği Büyük-
şehir Meclisi Hayvan Hakları
Komisyonu Başkanı Uğur
Doğan, komisyon üyesi Cafer
Çeniz, Sağlık İşleri Koordina-
törü Derya Hüner ve CHP
Doğa ve Çevre Haklarından
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı
Dilek Öğren’den oluşan heyet,
son olarak Gölmarmara’yı ziya-
ret etti. Belediye Başkanı Cem
Aykan ile bir araya gelen heyet,
Gölmarmara Belediyesi Acil
Hayvan Tedavi ve Rehabilitas-
yon Merkezi’ni gezerek çevre-
sinde doğal yaşam alanı
oluşturulması ve sokak hay-
vanlarının yaşam koşullarının
iyileştirilmesine yönelik yapılan
çalışmalar hakkında görüş alış-
verişinde bulundu. Ziyaret kap-
samında, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek’in vaatlerinden biri olan ve
nüfusu 25 binin altındaki ilçe-
lerde sokak hayvanlarının kısır-
laştırılması ile tedavisi için
hizmet verecek Vetbüs’te de in-
celemelerde bulunuldu. 

“Manisa’MIZa YakIŞan 
BiR iŞ oLMUŞ”

Gölmarmara Belediye Baş-
kanı Cem Aykan da “Rehabili-
tasyon merkezinin hayata
geçmesinde Büyükşehir Bele-
diye Başkan Ferdi Zeyrek’in,
Sokak Hayvanları Komisyo-
nu’nun ve gönüllü olarak en
başından bu yana destek olan
Nurcan Hanımın büyük katkıları
oldu. Emeği geçen herkese te-
şekkür ediyorum. Vetbüs de il-
çemizde hizmet vermeye
başladı. Gerçekten fevkalade.
Manisa’mıza yakışan bir iş
olmuş. Sayın Başkanımız biz-
lere öncülük etti. Bizler de bu
süreci yakından takip etmeye
devam edeceğiz. Sokak hay-

vanları için elimizden geleni
yapmaya hazırız. Vatandaşları-
mız şunu bilmeli ki biz lafla
değil icraatla hizmet ediyoruz”
dedi.

“BU PRoJELER BiRER 
BaŞLanGIÇ”

Komisyonun çalışmalarına
gönüllü olarak destek veren
Nurcan Zeyrek, Vetbüs ile re-
habilitasyon merkezinin top-
lum ve hayvan sağlığı
açısından önemli bir kazanım
olduğunu belirterek, “Sokak
Hayvanları Komisyonumuz ile
birlikte her ay düzenli olarak il-
çelerimize gidiyoruz.

Bugün Gölmarmara’dayız.
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Ferdi Zeyrek’in seçim sü-
recinde söz verdiği
projelerden biri olan Vetbüs’ü
burada görüp inceleme fırsatı
bulduk. Bu proje ile özellikle
nüfusu 25 binin altında olan il-
çelerimizde ve köylerimizdeki
sokak hayvanlarına ulaşılması
hedefleniyor. Vetbüs, kısırlaş-
tırma çalışmalarını hızlandıra-
cak, yaralanan, kaza geçiren,
tedaviye ihtiyacı olan hayvan-
larımıza yerinde müdahale
edeceğiz. Onlar mutlu olacak,
biz de çok mutlu olacağız. Bu-

rada çok güzel bir rehabilitas-
yon merkezi inşa edilmiş,
güzel bir klinik olmuş. Bu pro-
jeler birer başlangıç, daha gü-
zellerini hep birlikte hayata
geçirmek istiyoruz” diye ko-
nuştu.

BiLiM TEMELLi VE 
sÜRdÜRÜLEBiLiR 

ÇÖZÜM aMaÇLanIYoR
Komisyon, sokak hayvan-

larının daha iyi yaşam koşulla-
rına kavuşması için tüm ilçe
belediyelerinde veteriner işleri
müdürlüklerine destek verip
yol göstererek çözümler öne-
rirken kısa vadeli çözümler ye-
rine uzun vadeli ve
sürdürülebilir yaklaşımlar için
olası iş birliklerini değerlendiri-
yor. Bu çalışmalar yalnızca ba-
kımevlerinin iyileştirilmesiyle
sınırlı kalmayıp sokak hayvan-
larıyla ilgili politikaların daha
bilimsel ve sürdürülebilir bir
çerçevede şekillenmesine de
katkı sağlıyor. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’nin öncülüğünde yürütü-
len bu süreç, toplum sağlığı
ve sokak hayvanları için şehir
genelinde daha bilinçli ve ka-
lıcı çözümler üretilmesini
amaçlıyor. iHa

Sokak Hayvanları Komisyonu Gölmarmara’da incelemelerde bulundu

Vetbüs ilçelerde hizmete başladı

Manisa’da yaşanan don felaketinin ardından TKDK,
Tarım ve Orman İlçe Müdürlüğü ile Ziraat Odası temsilcileri
Saruhanlı Belediye Başkanı Ekrem Cıllı’yı ziyaret ederek çiftçi-
lere yönelik destek olanaklarını görüştü. Tarım ve Kırsal Kalkın-
mayı Destekleme Kurumu (TKDK) Manisa İl Koordinatörü
Murat Akın, Tarım ve Orman İlçe Müdürü Ali Tuncel ve Saru-
hanlı Ziraat Odası Başkanı Aydoğan Okur, Saruhanlı Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı’ya nezaket ziyaretinde bulundu.

Saruhanlı Belediyesi’nde gerçekleşen ziyarette özellikle
son günlerde meydana gelen don olaylarından zarar gören
üreticiler gündeme geldi. TKDK tarafından çiftçilere yönelik
sağlanabilecek destekler ve çözüm önerileri masaya yatı-
rıldı. Ziyarette, çiftçilerin ekonomik olarak daha fazla zarar
görmemesi adına izlenecek yol haritası konusunda fikir alış-
verişi yapıldı.

"ÇiFTÇiLER iÇin HER TÜRLÜ iŞ BiRLiĞinE HaZIRIZ"
Saruhanlı Belediye Başkanı Ekrem Cıllı, ziyaretten duy-

duğu memnuniyeti dile getirerek, “Çiftçilerimizin yaşadığı
mağduriyetin giderilmesi için belediye olarak her türlü iş bir-
liğine açığız.” dedi. 

Saruhanlı’da tarım 
için güç birliği!

Didem ALTINAY
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Cansu MERİÇ

Didem ALTINAY

Türk Polis Teşkilatı'nın
180. yılı kapsamında İl Emniyet
Müdürü Fahri Aktaş, teşkilata
yıllarca emek veren emekli baş-

komiser Bahtiyar Kalıpçıoğlu ve
eşi Mürvet Kalıpçıoğlu’nu evle-
rinde ziyaret etti. Türk Polis
Teşkilatı’nın 180. kuruluş yıl dö-
nümünde anlamlı bir ziyaret
gerçekleştirildi. İl Emniyet Mü-

dürü Fahri Aktaş, uzun yıllar
emniyete hizmet etmiş olan
Emekli Başkomiser Bahtiyar
Kalıpçıoğlu’nu ve eşi Mürvet
Kalıpçıoğlu’nu evlerinde ziya-
ret etti. 1982 yılında emekliye

ayrılan Başkomiser Bahtiyar
Kalıpçıoğlu’nun yıllarca süren
hizmetleri, ziyarette bir kez
daha takdirle anıldı. 

İl Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş, Kalıpçıoğlu’nun sadece
görev yıllarında değil sonra-

sında da polislik mesleğinin
değerlerini yaşatmaya devam
ettiğini vurguladı.

Müdür Aktaş, “Bugün bu-
rada olmaktan büyük bir onur
duyuyorum. Bahtiyar Bey ve
eşi Mürvet Hanım, polis teşki-

latımız için çok değerli birer
simge. Onların tecrübeleri,
bizlere her zaman yol gösterici
olmuştur. Türk Polis Teşkilatı-
nın 180. yıl dönümünde geç-
mişi anmak, bize bir kez daha
güç katmaktadır.” dedi.

Müdür Aktaş’tan emekli başkomisere vefa ziyareti

Manisa’da 9 Nisan’ı 10
Nisan’a bağlayan gece yaşa-
nan zirai don felaketi, üzüm
bağlarında büyük hasar bıraktı.
Şehzadeler, Yunusemre, Tur-
gutlu, Salihli, Ahmetli, Saru-
hanlı, Akhisar, Gölmarmara,
Sarıgöl ve Alaşehir ilçelerinin
tamamında don olayının etkili
olduğu belirtilirken, birçok böl-

gede üzüm bağlarının tama-
men yandığı ve rekoltenin ciddi
oranda düştüğü ifade edildi.
Türkiye Ziraat Odaları Birliği
(TZOB) Genel Başkanı Şemsi
Bayraktar, don afetinden etkile-
nen üreticilerle bir araya gel-
mek ve zarar gören üzüm
bağlarında incelemelerde bu-
lunmak üzere Manisa’ya geldi. 

Geçtiğimiz günlerde ülke
genelinde etkili olan ve tarım
üretimini derinden etkileyen
zirai don afeti sonrası, TZOB
Genel Başkanı Şemsi Bayrak-
tar, Manisa’ya gelerek sahada
incelemelerde bulundu. Bay-
raktar’a Manisa’daki il ve ilçe
ziraat odası başkanları eşlik
etti.

Bayraktar, don felaketinden
en çok etkilenen bölgelerden
biri olan Manisa’da, özellikle
üzüm bağlarındaki zararın bo-
yutunu yerinde gözlemledi. Zi-
raat odası temsilcilerinden bilgi
alan Bayraktar, üreticilerle soh-
bet ederek taleplerini dinledi.

Bayraktar'ın ziyareti sıra-
sında çekilen fotoğraflar da
üreticilerin yaşadığı mağduriyeti
ve sahadaki gerçek durumu bir
kez daha gözler önüne serdi.

Manisa’da Zirai dOn 
FELakETini YaŞaMIŞTI

Manisa’da 9 Nisan’ı 10 Ni-
san’a bağlayan gece yaşanan
zirai don felaketi, üzüm bağla-

rında büyük hasar bıraktı. Şeh-
zadeler, Yunusemre, Turgutlu,
Salihli, Ahmetli, Saruhanlı, Ak-
hisar, Gölmarmara, Sarıgöl ve
Alaşehir ilçelerinin tamamında
don olayının etkili olduğu belir-
tilirken, birçok bölgede üzüm
bağlarının tamamen yandığı ve
rekoltenin ciddi oranda düş-
tüğü ifade edildi. 

Yer yer yüzde 100’e ulaşan
zarar, hem üreticileri hem de
üzüm ihracatıyla öne çıkan Ma-
nisa ekonomisini olumsuz etki-
ledi. Üreticilerin bir
yıllık emeğinin
tek bir ge-
cede yok
olduğu
vurgula-
nırken,
bu duru-
mun
üzüm fi-
yatlarına da
yansıyacağı
belirtiliyor. Çiftçi-
lere, TARSİM sigortası
olanların vakit kaybetmeden

başvuru
yapmaları
ve zararı
olanların ilçe

tarım müdür-
lüklerine di-

lekçe ile hasar
tespiti talebinde bu-

lunmaları çağrısı yapıldı.
Üreticiler ayrıca devletin acilen

destek sağlamasını, tarımsal
kredi ve borçların faizsiz erte-
lenmesini talep ediyor. Ma-
nisa’nın üzüm üretiminde
Türkiye’de lider konumda ol-
ması nedeniyle yaşanan bu
doğal afet, yalnızca çiftçileri
değil, ülke tarımını ve ihracatını
da tehdit eden bir boyuta
ulaştı. Haber Merkezi

Zirai don felaketinin ardından Manisa’ya gelen TZOB Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, zarar gören bağlarda incelemelerde bulundu, üreticilerin sorunlarını dinledi

TZOB Başkanı Şemsi Bayraktar
üzüm bağlarını inceledi!
TZOB Başkanı Şemsi Bayraktar
üzüm bağlarını inceledi!

Türk Kadınlar Konseyi
Derneği Manisa Şubesi’nde
uzun yıllar başkanlık görevini

üstlenen ve kadınlara yönelik
çalışmalarıyla tanınan Türk Ka-
dınlar Konseyi Derneği Şube-
lerden Sorumlu Başkanı
Mübeccel Kafkaslı, Manisa

protokolündeki kadınları evinde
ağırladı. Anlamlı buluşmada,
aynı zamanda Kafkaslı’nın 82.
yaş günü de kutlandı.

Etkinliğe; Manisa Celal

Bayar Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Rana Kibar, Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’in eşi Nurcan Zey-
rek, 27. Dönem Manisa Millet-
vekili Semra Kaplan Kıvırcık, İl
Jandarma Komutanı Tuğgene-
ral İlhan Şen’in eşi Mevlüdiye
Şen, Manisa Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş’ın eşi Nuray Aktaş,
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Sağlık İşleri Koordinatörü
Derya Hüner ve konsey üyeleri
katıldı.

Misafirleriyle samimi bir or-
tamda sohbet eden Mübeccel
Kafkaslı’nın doğum günü, ka-
dınların alkışları ve iyi dilekle-
riyle kutlandı. Konuklar,
Kafkaslı’ya sağlıklı ve mutlu
uzun ömürler diledi.

Duygusal anların yaşandığı
buluşmada kısa bir konuşma
yapan Kafkaslı, “Dostlarımız
sayesinde bugünlere geldim,
Allah onlardan razı olsun. Bü-
yüklerime sonsuz saygımı ve
sevgimi gönderiyorum” ifadele-

rini kullandı.
Manisa’da sosyal sorumlu-

luk projeleriyle iz bırakan Mü-
beccel Kafkaslı’nın doğum
günü vesilesiyle gerçekleşen
bu özel buluşma, birlik ve bera-
berlik mesajlarıyla sona erdi.

Mübeccel Kafkaslı, kadınları ağırladıMübeccel Kafkaslı, kadınları ağırladı
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Perakende Zirvesi 2025 düzenlendi
bİrleŞmİŞ Markalar Der-

neği'nin (BMD) Fast Company
ile düzenlediği Perakende Zir-
vesi 2025, "Sektörde ne oldu,
ne olacak?" temasıyla gerçek-
leşti.

Perakende sektörü temsil-
cilerinin bir araya geldiği etkin-
likte, e-ticaret, e-ihracat,
dünyada ve Türkiye'de pera-
kende sektörünün mevcut du-
rumu ele alındı.

"Tarife ve Ticaret Savaşları
Türkiye'yi Nasıl Etkileyecek?"
oturumunda konuşan Türkiye
İhracatçılar Meclisi (TİM) Baş-
kanı Mustafa Gültepe, ülkenin
ihracatına yönelik değerlendir-
melerde bulundu.Türkiye'nin
ihracatının arttığına dikkati
çeken Gültepe, "2024'te 263
milyar dolara yakın ihracat
gerçekleştirdik. 2025'te de 3
aylık rakamlarda yüzde 2,5'luk
artış var. En fazla savunma sa-
nayisi öne çıkıyor. Yüksek bir
hızla ve ivmeyle devam ediyor.
2024'te oransal olarak en yük-
sek ihracat yapan sektör fın-
dık ve mamulleri sektörü.
Otomotiv sektörü, gıda sek-
törü, çelik sektörü iyi. Top-
lamda da bir artış söz
konusu." ifadelerini kullandı.

"İhracattan 
aldığımız 

payın daha da yuKarı 
çıKması lazım"

Gültepe, enflasyonla mü-

cadelenin içerisinde yüksek
faiz ve düşük kur parametresi-
nin olduğuna işaret ederek, iş-
çilik maliyetlerinin artışına
vurgu yaptı.

İşçilik teşvikleriyle ilgili de-
ğerlendirmede bulunan Gül-
tepe, "Şu anda siz eğer
dünyada rakiplerinizden dolar
bazında minimum yüzde 50
pahalıysanız bu teşvikle reka-
betçi bir noktaya gelme şansı-
nız yok. Biraz maliye, ekonomi
politikalarıyla bunun destek-
lenmesi lazım. Sanayi tarafına
daha fazla ağırlık verilmesi ge-
rekiyor. İhracattan aldığımız
payın daha da yukarı çıkması

lazım." diye konuştu.
Gültepe, gelecek dönemde

yapılması gereken en önemli
şeylerden birinin rekabetçiliği
2-3 sene önceki seviyeye ge-
tirmek olduğunu vurguladı.

Türkiye'nin dünyadaki ilk
10 ihracatçı ülke arasına gir-
mesinin önemine değinen
Gültepe, bunun için de ihracat
tarafının her yıl en az yüzde 10
büyümesi gerektiğini söyledi.

Gültepe, e-ihracata işaret
ederek, yurt dışından alışve-
rişte gümrüksüz limitin tekrar
denetlenip rakamın aşağı dü-
şürülebileceğine dikkati çekti.

ABD'nin vergilerine yönelik

de değerlendirmede bulunan
Gültepe, şunları kaydetti:

"Türkiye açısından bakınca
pozitif bir şekilde görünüyor
şu anda özellikle Amerika pa-
zarıyla ilgili. ABD'de özellikle
kimya, elektrik, elektronik sek-
törleri, savunma sanayi sek-
törleri öne çıktı. 

Trump'ın ilk döneminde de
karşılıklı Cumhurbaşkanımızla
beraber 100 milyar dolarlık ti-
caret hacmi konuşuluyordu.
Mutlaka karşılıklı müzakere-
lerle normalleşmesi gerekli.
Oraya satamayan Çinliler oto-
matik olarak bizim en büyük
pazarımız Avrupa'ya yönele-

cek. Ama tabii şu anda biraz
daha sükunetle bakmak
lazım."

BMD Başkanı Sinan Öncel
de iş dünyasının çok önemli
fırsatları da beraberinde getir-
diğini belirterek, "Krizler kadar
fırsatlar da bizim önümüzden
geçiyor. İş hayatında bu kadar
sorunlarla uğraşmamızın, kriz-
lerle uğraşmamızın en önemli
özelliklerinden biri de bu fırsat-
lar bize heyecan veriyor." ifade-
lerini kullandı.

BMD olarak her ay anketler
düzenlediklerini hatırlatan
Öncel, "Bu anket sonuçların-
dan ocak, şubat ayında önemli
ciro ve adet satışlarında kayıp-
lar yaşadık.

Mart ayı anketimiz devam
ediyor şu ana kadar 134 mar-
kayı temsilen 49 üyemiz cevap
verdi. 134 markamızın pera-
kende sektöründe en çok
sorun yaşadığı konu fahiş kira
artışları." diye konuştu.

Öncel, anketlere göre, mart
ayının şubata göre daha iyi git-
tiğini kaydederek, "Şu ana
kadar üyelerimizden aldığımız
cevaplara göre mart ayı şubata
göre daha iyi gidiyor, cirolar
daha yukarıda ancak geçen
marta göre adet satışlarında
düşüş var. Nisanda da iyi giden
veya zayıf giden markalarımız
da bulunuyor." şeklinde ko-
nuştu.

tüKetİcİ taleplerİ 
bölgelere göre 

değİŞİKlİK
gösterİyor

Bu arada etkinlikte modera-
törlüğünü Elektronik Ticaret İş-
letmecileri Derneği (ETİD)
Başkanı Hakan Çevikoğlu'nun
yaptığı "Perakende Sosyolojisi"
paneline Jumbo Genel Müdürü
Hakan Zihnioğlu ve Rubikpara
Yönetim Kurulu Yusuf Akbal
katıldı. Hakan Zihnioğlu, tüke-
tici taleplerinin bölge ve tüketici
grubuna göre değiştiğini belir-
terek, tüketimde birbirinden
farklı alışkanlıklar görüldüğünü
anlattı. Tüketici alışkanlıklarına
yönelik araştırma yaptıklarını
hatırlatan Zihnioğlu, "Kayseri,
Diyarbakır gibi illerde aileler
çok geniş masalar kurmayı se-
viyor. Davetli standardında 12
kişilik setler satıyoruz. O böl-
gede 18, 24, 36 kişilik takımlar
soruluyor. Örneğin Bursa, İz-
mir'de ise 12 kişilik masalar
var ama farklı renklerde tabak-
lar tercih ediliyor." dedi.

Rubikpara Yönetim Kurulu
Başkanı Yusuf Akbal ise müş-
terilerin mağaza içindeki
ödeme kuyruğunu gördüğün-
den alışverişten vazgeçme
oranlarının yüzde 86 düze-
yinde olduğunu kaydederek,
perakendecilikte ödeme sis-
temlerinin akışkan ve anlık ol-
ması gerektiğine işaret etti. aa

Konut satışlarındaki artış ilk çeyrekte yüzde 20'yi aştı
Konut satışları, ilk

çeyrekte geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde
20,1 artarak 336 bin
adede yaklaşırken, satış-
lardaki yıllık bazda yükse-
lişini 9'uncu aya taşıdı.

Türkiye İstatistik Kuru-
munun (TÜİK) mart ayına
ilişkin konut satış istatis-
tiklerine göre, geçen ay
ülke genelindeki konut
satış sayısı 2024'ün aynı
dönemine göre yüzde 5,1
artarak 110 bin 795 oldu.

Ocak-mart dönemi
baz alındığında ise satış
sayısı yıllık bazda 20,1 ar-
tarak 335 bin 786 olarak
gerçekleşti.

Bu veri, Ocak
2020'den sonraki en yük-
sek ikinci ilk çeyrek verisi
olarak kayıtlara geçti.

İlk çeyrekte ipotekli
satış sayısı yüzde 87,3 ar-
tarak 51 bin 729'a ulaşır-
ken, kredili satışların
toplamdan aldığı pay or-
talaması yüzde 9,7'den
yüzde 15,4'e yükseldi.

Sektör temsilcileri, AA
muhabirine yaptığı açıkla-
mada, ocak-mart döne-
mine ilişkin konut satış
istatistiklerini değerlen-
dirdi.

"İlK çeyreK 
raKamları
türKİye'nİn

canlı bİr pazar 
olduğunu 
anlatıyor"

Gayrimenkul Yatırımcı-
ları Derneği (GYODER)
Başkanı Neşecan Çekici,
Türkiye'nin dinamik nü-
fusu, tüketimi ve ihtiyaç-
larıyla çok canlı bir pazar
olduğunu belirterek,
"Konut sektöründe son 2
yıldır maliyetleri ve fiyat-
ları konuşuyoruz, ancak
yine de Avrupa'nın en
büyük pazarı olarak kal-
mayı, OECD ülkeleri ara-
sında ABD'den sonra en
büyük pazar olmayı koru-
yoruz." dedi.

Satış adetlerinin ilk
çeyrekte 335 bini aştığını
dile getiren Çekici, sözle-

rini şöyle sürdürdü:
"İpotekli konut satış-

ları geçen yıl ilk çeyrekte
27 bin 622 idi, bu sene ilk
çeyrekte 51 bin 729 oldu.
Artış yüzde 88. Kaldı ki
konut kredilerinde asıl ra-
hatlamayı bundan sonraki
çeyreklerde göreceğiz.
Geçen yıl tüm maliyet-
lere, enflasyona rağmen
yine de 1,5 milyona yakın
satış olmuştu. 

Bu sene 1,5 milyonun
aşılması muhtemel ve
yeni rekorların olabileceği
bir yılın içerisindeyiz. Sıfır
konut satışı da geçen yıl
ilk çeyrekte 88 bindi, bu
sene ilk çeyrekte yaklaşık
100 bin. Artış yüzde 13."

Çekici, inşaat maliyet-
lerindeki artışın artık du-
rulmaya başladığını ve
arzın daha da hareketle-
neceğini kaydederek, sıfır
konut satışının payının ar-
tacağını bildirdi.

Konuta erişilebilirliğin
önemine değinen Çekici,
"Bu konu devletin de
gündeminde, biz de
GYODER olarak konuyu
gündemde tutuyoruz. 

Faizlerin daha kabul
edilebilir seviyelere gel-
mesi, teşviklerin ve plan-
lanan vergi
düzenlemelerinin devreye
alınması ve üretimin can-
lanması, artacak rekabe-
tin getireceği fiyat

avantajlarıyla bu anlamda
daha doğru bir zeminin
oluşacağını düşünüyo-
rum." diye konuştu.

"Şehrİn 
çeperlerİnde
yönelİm söz

Konusu"
Anadolu Yakası İnşaat

Müteahhitleri Derneği
(AYİDER) Başkanı Hakan
Şişik de konut satışlarının
yakaladığı ivmeyi martta
da devam ettirdiğini belir-
terek, şu ifadeleri kul-
landı:

"İlk çeyrekte yüzde
20,1'lik artış söz konusu.
Burada en dikkat çekici
nokta ise ipotekli satışlar-
daki artış.

Bu da bize gösteriyor
ki kredi faizlerinin bir mik-
tar gevşemesiyle konut fi-
yatları yeniden yükselişe
geçmeden yüksek taksit
tutarlarına rağmen konut
alımına gidilmesi. Burada
yüksek kiralar da etkili.
Şehrin çeper bölgelerinde
gelişen daha küçük met-
rekareli ve odalı konutlara
yönelim olduğunu söyle-
yebiliriz. Şehrin merke-
zinde arsa çok sınırlı ve
yüksek maliyetli olduğu
için buralarda daha çok
kentsel dönüşüm proje-
leri söz konusu."

İstanbul Ticaret Odası
(İTO) Gayrimenkul Hiz-
metleri Meslek Komitesi

Başkanı Hakan Akdoğan
ise ilk çeyrekteki genel
satışların ve ipotekli
konut alımlarının artması-
nın talebin canlı olduğunu
gösterdiğini söyledi.

Yatırımcıların reel an-
lamda konut fiyatlarının
gerilemesini bir fırsat ola-
rak gördüğünü dile geti-
ren Akdoğan, şu
açıklamalarda bulundu:

"Yatırımcılar, enflasyo-
nun düşeceğini, mevduat
faizlerine ve konut kredi
faizlerine indirimin gele-
ceğini düşünürken, konut
fiyatlarındaki son bir yılda
yaşanan reel gerilemeyi
fırsat olarak görüyor.
Konut fiyatlarındaki artış
beklentisi de piyasayı
canlı kılıyor.

Gayrimenkul ülke-
mizde her zaman güvenli
bir yatırım aracı olarak
görülüyor. Doğru za-
manda alım yapan her-
kese de ciddi şekilde
kazandırıyor."

Akdoğan, konut kredi-
lerinde aylık faiz oranları-
nın yüzde 4,5'lerden
yüzde 2,59'a gerilemesi-
nin de ipotekli satışları
canlandırdığını sözlerine
ekledi.

"Konut 
satıŞlarındaKİ 

artıŞ serİsİ 
9 aya çıKtı"

Fuzul Topraktan Yö-

netim Kurulu Başkanı
Faruk Akbal da konut sa-
tışlarındaki artışın Tem-
muz 2024'ten bu yana
sürdüğünü ve 9 aylık seri
yakalandığını belirterek,
"Faiz oranlarının inmeye
başlaması ve ev fiyatları-
nın artma ihtimalinin yük-
sek olması hareketliliği
artırıyor.

İnşaat maliyetlerinde
de artık bir dizginlenme
görüyoruz, bu da arz ta-
rafında bir hareketlilik
başlatıyor." dedi.

Geçen yıl satışlarda
bir r rekor gelmediğini
ancak bu senenin ilk çey-
reğinin 2024'e göre güçlü
bir artışla başladığını dile
getiren Akbal, "Yeni bir
zirveye doğru gidiyoruz.
Ancak ev sahipliği oranı-
mız yüzde 55’lere doğru
geriliyor. 

Bu Avrupa ortalaması-
nın yüzde 15 altında.
Bunu yukarı çıkaracak
formüllerin ülkemizde
daha da gelişmesi gerek-
tiğini düşünüyorum." diye
konuştu.

EgeYapı GYO Genel
Müdürü Didem Güneş ise
kredili ipotekli satışların
geçen yılın ortalamasının
üzerinde gerçekleştiğini
kaydederek, "Bu ivmenin
faizlerin düşmeye devam
etmesiyle daha da hız ka-
zanacağını düşünüyo-
rum." ifadesini kullandı.

Geçen yıla göre sıfır
konut satışında da canlı-
lık yaşandığını vurgulayan
Güneş, "Sıfır konut satış-
larının payı yılın geri kala-
nında artacaktır. 

Bunda, biriken talebin
etkisi çok büyük." şek-
linde konuştu.

"sıfır Konut 
satıŞlarının 

payının artması 
İçİn üretİmİ 

artırmalıyız"
Helmann Holding Yö-

netim Kurulu Başkanı
Selman Özgün, satışlar-
daki artışın konuta olan
yüksek talebin net bir

göstergesi olduğunu be-
lirterek, "Yüksek faiz
oranlarına rağmen tam 9
aydır artış sürüyor.

Yüksek kiralar ve
konut fiyatlarındaki reel
düşüş satışlara direkt etki
eden unsurlar arasında
yer alıyor." diye konuştu.

Gelinen noktada geç-
miş yıllara göre sıfır konut
satışlarının payının azaldı-
ğını dile getiren Özgün,
şu değerlendirmelerde
bulundu:

"Sağlıklı bir piyasa için

bu oranın tekrar yukarı-
lara çekilmesi gerekiyor.
Bunun için de üretimi ar-
tırmamız elzem.

Konut üretiminin art-
ması için arazi arzı şart.

Öte yandan orta ve
alt gelir grubuna yönelik
konut üretimi de hızlan-
malı. 

Başta TOKİ olmak
üzere ilgili diğer kurumlar
konut üretimini artırmalı.
Üretimin hızlanması için
kamu-özel işbirliğine de
odaklanılmalı." aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL

ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV
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*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
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Yıl: 16
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İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
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Bugün, geçmişten gelen bir ilişki ya da maddi bir konu
yeniden gündeme gelebilir ve size beklenmedik bir fır-
sat sunabilir. Aniden gelişen olaylar, size kişisel ve fi-
nansal açıdan yeni bir yol açabilir.

Kendinizi daha özgür hissedeceğiniz ve yenilikçi fikirlere
açık olacağınız bir gündesiniz. Bugün, dış görünüşü-
nüzde veya kişisel tarzınızda ani bir değişiklik yapabilir,
çevrenizdekilere yeni bir yüzünüzü gösterebilirsiniz. 

Bir iş veya ailevi sorumluluğunuzda yaratıcı bir çözüm geliştire-
bilirsiniz. Bu çözüm, size hem rahatlık hem de kişisel gelişim
sağlayabilir. Bugün, yeni bir fırsatın ortaya çıkması, yaşam tarzı-
nızda önemli bir değişiklik yapmanıza neden olabilir.

Sosyal çevrenizle olan iletişiminizden ilham alabilir, ortak
projelerde yaratıcı fikirlerle ön plana çıkabilirsiniz. Bugün, iş-
birlikleri ve grup çalışmaları size sürpriz kazançlar getirebilir.
Ayrıca, aşk hayatınızda spontane gelişmeler yaşanabilir.

İş hayatında beklenmedik değişiklikler olabilir, ancak
bu değişiklik sizi zorlayacağı kadar ilham verici de
olabilir. Bugün, kariyerinizdeki ani fırsatları değerlen-
dirmek, size önemli bir kazanç sağlayabilir.

Yurt dışı bağlantıları ya da eğitiminizle ilgili
yeni fırsatlar kapınızı çalabilir. Çevrenizdeki
farklı bakış açıları, size önemli bir ders ver-
mek üzere olabilir.

Finansal anlamda sürpriz gelişmeler yaşanabilir. Yeni
bir yatırım ya da maddi fırsat, sizi beklenmedik şekilde
rahatlatabilir. Ayrıca, kişisel sınırlarınızı ve ilişkilerdeki
özgürlüğünüzü yeniden keşfetmek için iyi bir gün.

Bugün, kendinizi daha açık ve özgür hissettiğiniz
bir döneme girebilirsiniz. İlişkilerinizdeki ani deği-
şiklikler, size hem duygusal hem de finansal ka-
zançlar getirebilir. 

Bugün, eski alışkanlıklarınızdan sıyrılmak ve
yeni bir düzen kurmak için elverişli bir zaman.
Ev ve aile ile ilgili aniden gelişen bir durum, ki-
şisel hayatınızı değiştirebilir. 

Sosyal çevrenizde, hem yaratıcı hem de maddi açı-
dan destek alabileceğiniz bir gün sizi bekliyor.
Bugün, eski bir arkadaşınız ya da işbirliğiniz, sürpriz
bir şekilde sizi güçlü bir konuma getirebilir. 

Çalışma hayatınızdaki ani değişiklikler, size büyük
fırsatlar getirebilir. Ayrıca, kişisel projelerinize yeni
bir yaklaşım getirerek farklı alanlarda başarı sağlaya-
bilirsiniz.

Kendinizi daha özgür hissettiğiniz bir gündesiniz ve
bu, hem kişisel hayatınızda hem de işte büyük bir
değişim getirebilir. İlişkilerde daha esnek ve yenilikçi
olmak, yeni bağlantılar kurmanızı sağlayabilir. 

Cumhuriyetin "sessiz tanığı" 
Ankara Palas 97 yaşında

atatürk'ün, "Doğu'dan Batı'ya açılan pen-
cere" olarak tanımladığı, Cumhuriyet döneminin
simge yapılarından Ankara Palas, açılışının üzerin-
den 97 yıl geçmesine rağmen Başkentin en seçkin
yapılarından biri olma özelliğini sürdürüyor.

Yalnızca bir mimari eser değil, aynı zamanda
Türkiye'nin diplomasi, kültür ve sosyal hayatında
önemli bir durak olarak tarihe geçen Ankara Palas
kuruluşundan bu yana başkentte pek çok tarihi ana
tanıklık etti.

Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün isteğiyle 1924'de
yapımına başlanan Ankara Palas, yabancı diploma-
tik misafirlerin, bürokratların ve aydınların konakla-
ması, uluslararası görüşmelerin ve kutlamaların
yapılması amacıyla tasarlandı.

Ankara Palas, Osmanlı ve Selçuklu mimarisinden
esinlenen süslemeleri ve simetrik yapısıyla bilinen
Birinci Ulusal Mimarlık Akımının önemli örneklerin-
den biri olma özelliği taşıyor.

Bodrumu ile 3 kattan oluşan binanın giriş kısmı,
klasik Türk mimarisine özgü taç kapı formunda ta-
sarlanmış, Kütahya çinileriyle süslenmiş bir kapıdan
oluşuyor. Dört cephesinde sivri kemerli girişler bulu-
nan balo salonu, büyük bir avize ve cephelerdeki
kare açıklıkların üzerine yerleştirilen cam tavanlarla
aydınlatılıyor.

Ankara Palas, İkinci Meclis binasının tam karşı-
sında yer alması sebebiyle, milletvekilleri, sanatçılar
ve gazeteciler için doğal bir buluşma noktası haline
geldi. Cumhuriyet baloları, resmi davetler ve diplo-
matik resepsiyonlar bu binada düzenlenirken, Mus-
tafa Kemal Atatürk'ün manevi kızı Nebile Hanım'ın
düğünü ve Atatürk'ün bu düğünde yaptığı dans, An-
kara Palas tarihinin unutulmaz anıları arasında yer
aldı. 1930'lu yıllarda Ankara Palas, günlük siyasi tar-
tışmaların yapıldığı ve bazı yasa tasarılarının hazır-
landığı bir mekan haline geldi.

Yunanistan Başbakanı Elefterios Venizelos'un
onuruna düzenlenen Cumhuriyet Balosu, dönemin
diplomatik ve toplumsal hayatında büyük yankı
uyandırdı. Atatürk'ün de sık sık ziyaret ettiği Ankara
Palas, zamanla başkentin sosyal yaşamının kalbi
haline geldi. 1933'te Cumhuriyet'in 10. yılı kutlama-
ları kapsamında düzenlenen balo ise görkemiyle ha-
fızalara kazındı.

1975 yılına kadar otel olarak işletilen yapı, bu ta-
rihten sonra çeşitli kurumlar tarafından farklı amaç-
larla kullanıldı. 1982 yılında Dışişleri Bakanlığı
tarafından kapsamlı bir restorasyon geçiren Ankara
Palas, 1983 yılında Devlet Konukevi olarak yeniden
hizmete açıldı. Afganistan Kralı Emmanullah Han,
İran Şahı Rıza Pehlevi, Irak Kralı Faysal, Ürdün Kralı
Abdullah ve Yunanistan Başbakanı E. Venizelos, An-
kara Palas'ta konuk edilen önemli isimler arasında
yer aldı. 2018 yılında, Cumhurbaşkanlığına bağlı
Milli Saraylar İdaresi Başkanlığı'na devredilen An-
kara Palas, kapsamlı bir restorasyon sürecinin ar-
dından 21 Şubat 2024'te müze olarak kapılarını açtı.

Bin metrekarelik sergi alanına sahip Ankara Palas
Müzesi, beş ana bölümde yaklaşık 1200 objeyi ziya-
retçilerle buluşturuyor. Osmanlı'dan Cumhuriyet'e
uzanan tarihsel süreci yansıtan koleksiyonlar arasında
Yıldız Çini Fabrika-i Hümayunu ve Hereke Fabrika-i
Hümayunu'ndan seçkiler dikkati çekiyor. aa

Manisa'nın Demirci
ilçesinde Türk Halk Mü-
ziği Korosu tarafından
düzenlenen konserde
Anadolu'nun farkı yörele-
rinden türküler seslendiri-
lirken yöresel oyunlar ise
katılımcılardan büyük be-
ğeni aldı.   

Demirci Belediyesi
tarafından kurulan ev ha-
nımı, öğretmen üniversite
öğrencilerinden oluşan
koro ilk konserini yaklaşık
6 aylık süren çalışmanın
ardından gerçekleştirdi. 

Mehmet Akif Ersoy
Gençlik Merkezi konfe-
rans salonunda düzenle-
nen konsere Demirci
Kaymakamı Yavuz Ars-

lan, Belediye Başkanı
Erkan Kara, ilçe kurum
müdürleri ve ilçe halkı ka-
tıldı. Demirci Eğitim Fa-
kültesi Öğretim Üyesi
Doç. Dr. Aşkın Çelik yö-
netiminde Türk Halk Mü-
ziği korosu tarafından
konserde katılımcılara
solo ve koro olarak birbi-
rinden güzel 19 türkü
seslendirildi.  Konserde
Anadolu'nun farklı yörele-
rinden seslendirilen tür-
külerde yörelere ait halk
oyunları da sergilenirken,
TRT'de görev yapan sa-
natçı Engin Yavuz da
programda türküler ses-
lendirdi. Yaklaşık 2 saat
süren konserin sonunda

Kaymakam Yavuz Arslan
ve Belediye Başkanı
Erkan Kara tarafından
Doç. Dr. Aşkın Çelik'e ve
Sanatçı Engin Koyun-

cu'ya çiçek takdim edildi. 
Kaymakam Yavuz

Arslan, Türk Halk Müziği
korosuna performansla-
rından dolayı teşekkür

etti. Belediye Başkanı
Erkan Kara da, belediye
olarak sosyal ve kültürel
faaliyetlere devam ede-
ceklerini belirtti.  iHa

Türk Halk Müziği korosundan
muhteşem konser   
Türk Halk Müziği korosundan
muhteşem konser   

Manisa’nın Salihli il-
çesinde ilkokul ve orta-

okul öğrencileri, Enerji
Dostu Mavi Yeşil Okul

Projesi kapsamında dü-
zenlenen etkinlikte çam

fidanlarını toprakla buluş-
turdu.   

Salihli’nin İbrahim
Akkayan İlkokulu 4. sınıf
öğrencileri ve İbrahim Ak-
kayan Ortaokulu 8. sınıf
öğrencileri, okul idareci
ve öğretmenleri öncülü-
ğünde Çelikli yol kena-
rında fidan dikim etkinliği
gerçekleştirdi. 

Etkinlikte öğrenciler
Orman İşletme Şefliği ön-

cülünde yüzlerce çam fi-
danını yanan alana dikti.
Çam fidanlarını toprakla
buluşturan öğrenciler, ay-
rıca fidanlara can suyu
verdi. 

Okul idareci ve öğ-
retmenleri, çocukların
çevre bilinci ve ağaç sev-
gisi kazanması için bu tür
etkinlikleri düzenlemeye
devam edeceklerini ifade
etti.  iHa

Öğrenciler fidan dikerek
geleceğe nefes oldu   

Öğrenciler fidan dikerek
geleceğe nefes oldu   

Manisa’nın Kula il-
çesinde, Kütüphaneler
Haftası çeşitli etkinliklerle
kutlandı. Naci Hakkı Ulu-
soy Ortaokulu öncülü-
ğünde hazırlanan
programlar, hem öğrenci-
ler hem de katılımcılar ta-
rafından büyük ilgiyle takip
edildi. Hafta boyunca
süren etkinliklerin en dik-
kat çeken organizasyonla-
rından biri, "Okuma
Yolculuğu: Kula’nın Ses-
leri" Projesi kapsamında
düzenlenen kitap fuarı
oldu. Öğrencilerin kitap-
larla buluştuğu fuarda,
çocuk kitabı yazarı Anıl
Basılı’nın katılımıyla imza
günü ve söyleşi etkinliği
de gerçekleştirildi. Prog-
ramda konuşan Naci
Hakkı Ulusoy Ortaokulu
Müdürü Burcu Sarı, kü-
tüphanelerin eğitimdeki
yerine dikkat çekerek,
"Kütüphaneler, sadece ki-
tapların saklandığı yerler
değil; bilgiye açılan kapılar,
hayal gücünün beslendiği

alanlardır. Öğrencilerimizin
okuma alışkanlığı kazan-
ması ve araştırma beceri-
lerinin gelişmesi için
kütüphaneler vazgeçilmez
birer eğitim kaynağıdır. Bu
haftayı, kitapların gücünü
ve bilgiye duyduğumuz
saygıyı yeniden hatırlamak
için önemli bir fırsat olarak
görüyoruz." dedi. 

Öğrenciler tarafından
hazırlanan tiyatro gösterisi

ile roman karakterlerinin
canlandırıldığı canlı kitap
etkinliği salonu dolduran
izleyicilerden tam not aldı.
Gösteri, kitap okumanın
önemi ve bilgiye ulaşma-
nın yolları gibi temaları eğ-
lenceli bir dille ele alarak
alkış topladı. Programa
Kula Kaymakamı Ömer
Ahmet Özdemir, İl Milli
Eğitim Müdürü Mehmet
Uğurelli, İlçe Milli Eğitim

Müdürü Zakir Okumuş,
okul müdürleri, daire amir-
leri, öğretmenler ve çok
sayıda öğrenci katıldı. 

İl Milli Eğitim Müdürü
Mehmet Uğurelli, "Kütüp-
haneler, çocuklarımızın ve
gençlerimizin kendilerini
geliştirebilecekleri en gü-
venli limanlardır. Bugün
burada, okuma kültürünün
yaygınlaşmasına katkı
sağlamak, kitapların bü-

yülü dünyasına bir kez
daha kapı aralamak için
bir aradayız. Bu farkında-
lık, sadece bir haftaya
değil, bir ömre yayılmalı.
Bu vesileyle, Kula’da kü-
tüphane kültürünün geliş-
mesine katkı sunan tüm
kurum ve bireylere, özel-
likle de öğrencilerimize ve
öğretmenlerimize teşekkür
ediyor, Kütüphaneler Haf-
tası’nın ilçemize ve ülke-
mize hayırlı olmasını
diliyorum." dedi. 

Kaymakam Ömer
Ahmet Özdemir, etkinlik
sonunda kitap okuma alış-
kanlığının erken yaşta ka-
zandırılmasının önemine
değinerek, "Geleceğimizi
emanet edeceğimiz ço-
cuklarımızın bilgiye ulaşan,
araştıran, sorgulayan bi-
reyler olarak yetişmesi
adına bu tür etkinlikleri
çok kıymetli buluyorum.
Emeği geçen tüm öğret-
men ve öğrencilere teşek-
kür ediyorum." ifadelerini
kullandı.  iHa

Kütüphaneler Haftası coşkuyla kutlandı   
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, canlı bağlan-
tıyla katıldığı Türkiye'nin su-
lama amaçlı en büyük tüneli
olan Silvan Tüneli'nde kazı
başlangıç töreninde konuştu.
Erdoğan, "Rahmetli Özal, dev-
rinin çok ötesinde politikalarla
Türkiye'ye yeni bir ufuk çiz-
mekle kalmamış, milli iradenin
yılmaz bir savunucusu olmuş-
tur. Ülkemizin dışa açılma süre-
cinde ekonomiden hak ve
özgürlüklere birçok alanda at-
tığı vizyoner adımlarla Türki-
ye'nin bugünlere gelmesinde
önemli pay sahibi bir siyasetçi
olarak ismini milletimizin kal-
bine yazdırmıştır. Kendisini bir
kez daha minnetle, özlemle
anıyor, ülkemize, milletimize ve
demokrasimize yaptığı hizmet-
ler için Mevla ondan razı olsun
diyorum" dedi. 

“Su kaYnakLarı 
ÜZErİnDEkİ baSkıLar 
Da GİrErEk arTıYOr”

Son derece önemli ve tarihi
nitelikte bir projenin ilk adımının
atıldığını belirten Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, "Biliyorsunuz su
hayatın, üretimin, medeniyetin,
enerjinin membaıdır. Su yoksa
bereket yoktur, yeşil yoktur,
hayat yoktur. Daha önce petrol
ve karbon yakıtlar için edilen
kavgaların önümüzdeki dö-
nemde su alanında yapılacağı
görülüyor. Çünkü su bu yüzyılın
en stratejik ve en değerli kay-
nağıdır. Ancak son yüzyılda
iklim değişikliği, kuraklık, artan
nüfus ve kentleşmeyle birlikte
su kaynakları üzerindeki baskı-
lar da girerek artıyor. Dikkat
ederseniz kuraklıklara, sellere,
orman yangınlarına artık daha
sık şahit olmaya başladık. İşte
son olarak geçen hafta ülke-
mizde birçok ilimizi olumsuz et-
kileyen bir zirai don hadisesi
yaşadık. Bilim insanları bizi ge-
lecekte çok daha zor günlerin
beklediğini söylüyor" ifadelerini
kullandı. 

Türkiye'nin su zengini bir
ülke olmadığını, tam aksine su

stresi çeken bir ülke olduğunu
hatırlatan Erdoğan, "Gerekli
tedbirleri almaz, şimdiden ha-
rekete geçmezsek Allah muha-
faza çok daha büyük sıkıntılarla
karşılaşabiliriz. Su kaynakları-
mızı tükenme sınırına gelme-
den korumak, verimli
kullanmak ve doğru yönetmek
ülkemiz için bir tercih değil,
milli güvenlik meselesidir. Hü-
kümet olarak su konusuna biz
bu zaviyeden bakıyor, politika-
larımızı da buna göre belirliyo-
ruz" dedi. 

“SuLanan Tarım 
aLanını 72 mİLYOn

DEkara uLaşTırDık”
Son 23 yılda suyu verimli

kullanmaya odaklanan politika-
lara ağırlık verdiklerini belirten
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Su
alanında günümüz rakamlarıyla
toplam 3 trilyon 350 milyar lira-
lık yatırım yaparak 10 bin 663
tesisi hizmete açtık. Cumhuri-
yet tarihinde yapılanların üç katı

kadar baraj yaptık. Bin 298
adet barajımızda toplam 50
milyar metreküp su depoladık.
Böylece depolanan su miktarını
184 milyar metreküpe çıkardık.
Bin 820 sulama tesisini hizmete
aldık. Sulamayı açtığımız yakla-
şık 24 milyon dekar alan ile su-
lanan tarım alanını 72 milyon

dekara ulaştırdık. Sulamaya
açılan alanlardan yılda yaklaşık
250 milyar lira zirai gelir artışı
sağladık. Yerli ve temiz enerji
kaynağı olarak 631 hidroelek-
trik santralini hizmete aldık.
Bunlar sayesinde 45 milyar ki-
lowatt saatlik üretim kapasite-
mizi 112 milyar kilowatt saate
çıkardık" diye konuştu.  

81 ilin tamamının memba
kalitesinde suya erişimi için 342
içme suyu ve 24 atık su tesisini
tamamladıklarını sözlerine ekle-
yen Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Böylelikle 41 milyon vatanda-
şımıza yıllık 3,4 milyar metre-
küp içme ve kullanma suyu
temin ettik. Güneydoğu Ana-
dolu Projesi, kısa adıyla GAP,
Cumhuriyetimizin en güçlü kal-
kınma hamlesidir. GAP kapsa-
mındaki projelerin hayata
geçmesiyle birlikte Türk ekono-
misi inşallah şaha kalkacak.
Sulama alanında yıllık 150 mil-
yar lira, enerjide yıllık 77 milyar

lira, içme suyu alanında yıllık 18
milyar lira kazanç sağlayacağız.
GAP ayrıca toplam 1,6 milyon
kişinin istihdam edilmesine
katkı sunacak. GAP'ta 2002 yı-
lına kadar yaklaşık 200 bin hek-
tar arazi sulanırken, hayata
geçirdiğimiz projeler sayesinde
sulanan alan 674 bin hektara

yükseldi. GAP Eylem Planı'nda
yer alan sulamaların yüzde
64’ünü gerçekleştirdik. Ilusu,
Prof. Dr. Veysel Eroğlu Barajı ve
Hidroelektrik Santrali, Mardin
Ceylanpınar Ana Kanalı, Kral
Kızı Dicle Ana Kanalı, Suruç
Tüneli gibi devasa eserleri
hamdolsun son 23 yılda hiz-
mete verdik. GAP bünyesindeki
bir diğer önemli projemiz ise
Silvan projesidir. Bu projede
Silvan Barajı'ndan alınacak su
Silvan ve Babakaya tünelleriyle
98 kilometre uzunluğundaki
Cazibe Ana Kanalı'na aktarıla-
caktır. İnşa edilecek sulama ve
depolama tesisleriyle toplamda
2,3 milyon dekar alan sulana-
caktır" değerlendirmesini yaptı. 

Projede Silvan Barajı başta
olmak üzere 8 adet baraj ve 23
adet sulama tesisiyle birlikte
toplam 31 adet eser bulundu-
ğunu kaydeden Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, "Bunlardan
Ambar, Kuruçay, Başlar ve Pa-

mukçay barajları tamamlandı.
Silvan Bulaklıdere, Kıbrıs ve
Karacalar barajlarında ise çalış-
malar devam ediyor. Silvan
projesinin bileşenleri bittiğinde
bölge ürün çeşitliliği ve verimin
artmasıyla Çukurova'ya rakip
olacaktır. Malumunuz şu an
proje sahasında kuru tarım ya-

pılmaktadır. Yani ağırlıklı olarak
buğday arpa ve mercimek ekili-
yor. Bölgenin sulamaya açılma-
sıyla hububat, pamuk, mısır,
sebze, ayçiçeği gibi yeni mah-
sullerle ürün yelpazesi genişle-
yecek. Ayrıca kuru tarıma göre
ürün veriminde iki, üç kat artış
yaşanacak. Toplam 255 milyar
liraya maal olacak Silvan proje-
siyle 2 milyon 350 bin dekar
araziyi suyla buluşturacağız"
açıklamasını yaptı. 

muhaLEFETE YÜkLEnDİ
Silvan Barajı ara depolama-

ları ile sulama tesislerinin ha-
yata geçirilmesinin 305 bin
kişiye iş imkanı ve ekonomiye
yıllık 30 milyar lira katkı yapa-
cağını aktaran Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Silvan projesinin ana
bileşenlerinden Silvan Tüne-
li'nde kazı çalışmalarına bugün
başlıyoruz. 12 milyar lira yatırım
bedeli olan Silvan Tüneli bu
coğrafyanın kaderini değiştire-
cek, çok kritik bir tesistir. Silvan
Tüneli 11,2 metre kazı çapıyla
ülkemizin en büyük sulama tü-
neli olacak. 13 bin 200 metre
uzunluğundaki tünel saniyede
212 metre küp suyu sulama
sahalarının ve proje kapsa-
mında yer alan diğer barajlara
iletecek. Bu proje Atatürk Barajı
sulamasından sonra ülkemizin
en büyük sulama projesidir.
Şunun da bilinmesini isterim.
Tek başına bu proje bile bizimle
ana muhalefet arasındaki viz-
yon farkını ortaya koymaya ka-
fidir. Bir tarafta ülkesine ve
milletine aşkla hizmet eden
adanmış bir kadro var. Diğer ta-
rafta her gün ülkesini Batı'ya ve
Batılı medya kuruluşlarına şika-

yet eden zavallı bir zihniyet var.
Bir tarafta Türkiye'nin küresel
konumunu güçlendirmeye çalı-
şan özgüven sahibi bir iktidar
ve Cumhur İttifakı var. Diğer ta-
rafta gırtlaklarına kadar gömül-
dükleri yolsuzluk, hırsızlık ve
sahtekarlık bataklığında debe-
lenen çürümüş, kokuşmuş bir
yapı var" diye konuştu. 

"Aç gözlülüklerinin esiri
olmuş bu muhterisler güruhunu
muhatap almamaya sabırla
devam ediyoruz. Biz işimize
bakıyoruz. Biz milletimizin refa-
hını artırmaya bakıyoruz" diyen
Erdoğan, sözlerini şöyle sür-
dürdü:  "Biz terörsüz Türkiye
hedefimizi gerçekleştirmeye
bakıyoruz. Biz, ülkemize mu-
sallat olan 40  yıllık belalardan
kurtulmaya bakıyoruz. Biz 85
milyonun ezeli ve ebedi kar-
deşliğini güçlendirmeye bakı-
yoruz. Biz bölgemizde barışı,
istikrarı, huzuru sağlamaya ba-
kıyoruz. Ne kadar çirkinleşseler
bizi yolumuzdan alıkoyamaya-
caklardır. Ana muhalefet kendi-
lerinin sebep olduğu sahte
gündemlerle oyalanırken, biz
işte bugün olduğu gibi dev
eserler ve yatırımlarla ülkemizi
büyütmeyi inşallah sürdürece-
ğiz. Birazdan 'Ya Allah Bismil-
lah' diyecek ve tünel delme
makinesiyle Silvan Tüneli'nde
kazı çalışmalarına başlayaca-
ğız. Rabbim projeyi bitirmeyi
bizlere nasip eylesin diyorum.
Bu düşüncelerle projeye katkı
sunan tüm bakanlarımıza, ku-
rumlarımıza, yüklenici firmalara
teşekkür ediyor, mühendis ve
işçilerimizin eline sağlık diyo-
rum." İha

Cumhurbaşkanı Erdoğan 
su sorununa dikkat çekti!
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prof. Dr. Eda Kepenekli,
"RSV respiratuar sinsityal virüs
olarak biliniyor. Dünya gene-
linde bebeklerde ve erken ço-
cukluk döneminde alt solunum
yolu enfeksiyonlarının en
önemli nedenleri arasında yer
alıyor. Genellikle soğuk algınlığı
gibi üst solunum yolu enfeksi-
yonlarına neden olsa da aynı
zamanda akciğerleri etkileyip
ciddi alt solunum yolu enfeksi-
yonlarına (zatürre ve bronşiyolit)
yol açıyor" dedi.  

Prof. Dr. Eda Kepenekli,
mevsimsel geçişlerde özellikle
bebekler ve çocuklar için bir
sağlık sorunu olan solunum
sinsityal virüsü (RSV) ile ilgili
bilgiler verdi. Prof. Dr. Kepe-
nekli, "RSV solunum sinsityal
virüsü olarak biliniyor. Dünya
genelinde bebeklerde ve erken
çocukluk döneminde alt solu-
num yolu enfeksiyonlarının en
önemli nedenleri arasında yer
alıyor. Genellikle soğuk algınlığı
gibi üst solunum yolu enfeksi-
yonlarına neden olsa da aynı
zamanda akciğerleri etkileyip
ciddi alt solunum yolu enfeksi-
yonlarına (zatürre ve bronşiyolit)
yol açıyor" dedi. 

"rsv, 1 yaşınDan 
KüçüK bebeKlerin

yüzDe 80'ini etKiliyor" 
Prof. Dr. Eda Kepenekli,

kış sezonunun başlamasıyla
birlikte daha çok görülmeye
başlayan RSV ile ilgili şu açıkla-

malarda bulundu: "Bu virüs
tüm zatürrelerin yaklaşık yarı-
sından ve bebeklik döneminde
görülen bronşiyolitin ise nere-
deyse yüzde 90'ından sorumlu.
Bu veriler ışığında şunu söyle-
yebiliriz ki bebeklerde RSV so-
lunum yolu enfeksiyonlarının
özellikle de alt solunum yolu
enfeksiyonlarının en önemli ne-
denlerinden biri. Dünya Sağlık
Örgütü (DSÖ) verilerine göre,
RSV'nin çocuklardaki akut so-
lunum yolu enfeksiyonlarının
yüzde 60'ından ve 1 yaşın altın-
daki bebeklerde ise yüzde
80'inden sorumlu olduğu tah-
min ediliyor. Çocukların nere-
deyse yüzde 90'ı ise 2 yaşına
kadar en az bir kez enfekte olu-
yor. Destek tedavileri yapılmış
bebek ve çocuklarda ilerleyen
dönemde tekrarlayan kronik
akciğer hastalığı geliştirme riski
bulunuyor. Geçtiğimiz yıllarda,
yapılmış bir dizi çalışma bebek-
lik döneminde şiddetli RSV en-
feksiyonları ile daha sonraki
çocukluk döneminde astım ge-
lişimi arasında bir ilişki oldu-
ğunu gösteriyor" dedi. 

Dr. Kepenekli virüsün
ciddi sonuçlarına dikkat çeke-
rek, "Ne yazık ki, RSV dünya
genelinde bebek ve küçük ço-
cuklarda önemli bir ölüm ne-
deni olmaya devam etmektedir.
RSV'ye yönelik kesin bir tedavi
bulunmadığından, RSV nede-
niyle alt solunum yolu enfeksi-

yonu geçiren bebek ve çocuk-
larda hastalık zaman zaman
ölümle bile sonuçlanabiliyor"
dedi.    

"rsv virüsü Diğer 
solunum virüsleri

ile Karıştırılmamalı" 
RSV belirtilerinin diğer

hastalıklarla benzerlik gösterdi-
ğini vurgulayan Prof. Dr. Eda
Kepenekli, "RSV virüsünün
neden olduğu belirtiler, influ-
enza (grip) ve COVID-19 gibi
diğer solunum yolu virüslerine
benzediği için kolayca karıştırı-
labiliyor. RSV virüsünün neden
olduğu yaygın belirtiler burun
akıntısı, burun tıkanıklığı, öksü-
rük, hapşırma, ateş, iştahsızlık,
hırıltı ve nefes almada zorluktur.
Özellikle küçük bebeklerde hu-
zursuzluk, beslenme sorunları
ve solunum güçlüğü de ortaya
çıkabilir. 

Tüm dünyada RSV mevsim-
sel bir seyir izler ve ortalama 5
ila 6 ay sürer. Başlangıçları ge-
nellikle kış aylarına denk gelir.
Ülkemizin de içerisinde olduğu
kuzey yarım kürede Eylül ayı iti-
barıyla RSV enfeksiyonları gö-
rülmeye başlar. Ancak son
yıllarda ilkim değişikliği, hava
kirliliği ve yakın geçmişte yaşa-
dığımız COVİD-19 pandemisi-
nin etkisiyle RSV
enfeksiyonlarının daha erken
aylarda görülmeye başlandığı
da bilinmektedir. Burun akıntısı,
öksürük, boğaz ağrısı ve ateş

gibi şikayetler ise RSV, influ-
enza (grip), COVİD-19 ve diğer
solunumsal virüslerde ortak be-
lirtiler arasında. Bu nedenle sık-
lıkla hangi virüsün etken
olduğunu anlamak için testler
yapılıyor. Bazen hasta birden
fazla solunumsal virüs ile en-
fekte olabiliyor. Tabii bu durum
hastalığın klinik şiddetinin daha
ağır seyretmesine neden olabi-
lir" şeklinde konuştu.  

"rsv, bulaş oranı 
çoK yüKseK bir virüs" 
RSV'den korunmak için

burun akıntısı, ateş ve öksürük
gibi solunum yolu enfeksiyonu
belirtileri olan bebek, çocuk ve
erişkinlerin diğer insanlardan
temasının kısıtlanmasının ve
yaşı uygunsa maske kullanma-
sının hastalığın kontrolünde ol-
dukça önemli olduğunu
belirten Dr. Kepenekli, "Çünkü
biliyoruz ki, RSV son derece
bulaşıcı bir hastalık. Öpüşme,
bardak veya çatal-kaşık payla-
şımı gibi yakın temas durumla-
rında tükürük veya burun
akıntısı yoluyla kişiden kişiye
kolaylıkla bulaşıyor. Yıkanma-
mış ellerde RSV, 30 dakika
veya daha uzun süre hayatta
kalabilir, bu nedenle el yıkamak
hastalığın kontrolünde bir diğer
önemli koruyucu önlem olarak
karşımıza çıkıyor. Bunların ya-
nında, son yıllarda Amerika Bir-
leşik Devletleri ve bazı diğer
ülkelerde yaşlı bireylerde ruhsat

almış RSV aşıları, bebekleri ko-
rumak için gebe aşılamaları ve
bebeklere RSV'ye karşı antikor
(RSV antijenlerine karşı oluştu-
rulan bağışıklık proteini) uygu-
lamaları yapılıyor. Ülkemizde
ise şu an yüksek riskli bebekler
için ruhsatlı bir antikor bulunu-
yor. Ancak ABD ve birçok ül-
kede ruhsatlı ve kullanımda
olan bir diğer RSV antikoru
hem sağlıklı hem de yüksek
riskli bebekler için uygulan-
makta. Yürütülen çalışmalar, bu
uygulamaların hem hastalık yü-
künü hem de hastane yatışla-
rını azaltmada etkili olduğunu
gösteriyor" dedi  

"ebeveynlerDe rsv 
farKınDalığı 
Güçlenmeli" 

RSV, her ne kadar "soğuk
algınlığı" olarak bilinen hastalık-
tan sorumlu virüslerden biri
olsa da,  dünya genelinde be-
beklik ve erken çocukluk döne-
minde alt solunum yolu
enfeksiyonlarının (zatürre, bron-

şiyolit) en önemli nedeni. Alt
solunum yolu enfeksiyonlarının
bebek ve çocuklarda kötü so-
nuçlar oluşturabileceğinin unu-
tulmaması gerektiğini söyleyen
Prof. Dr. Eda Kepenekli, "Yakın-
maları olan bebek ve çocukla-
rın mutlaka hekim tarafından
değerlendirilmesi gerekir.

Ailelere göre önemli olma-
yan bir belirti ve bulgu, ciddi bir
hastalık için önemli bir belirteç
olabilir. Neredeyse iki yaşına
kadar çocukların yüzde 90'ı
RSV ile enfekte olsa da, geçiri-
len enfeksiyona karşı oluşan
bağışıklık kişinin yeniden en-
feksiyon geçirmesine karşı ye-
terli bir koruma sağlamaz. Bu
nedenle maalesef aynı sezonda
bile tekrarlayan enfeksiyonlara
rastlıyoruz. Yani ‘Bebeğim bir
defa RSV enfeksiyonu geçirdi,
bir daha RSV'den etkilenmez'
inancı ne yazık ki yanlıştır. Ebe-
veynlerde RSV farkındalığının
güçlenmesini bu nedenle
önemli buluyorum" dedi. iHa 

"Çocukların neredeyse yüzde 90'ı 2 yaşına
kadar en az bir kez enfekte oluyor"
"Çocukların neredeyse yüzde 90'ı 2 yaşına
kadar en az bir kez enfekte oluyor"

Gece nefes alamamak, gündüz kazaya yol açıyor
Göğüs Hastalıkları Uzmanı

Prof. Dr. Mehmet Karadağ,
uyku sağlığının hem bireysel
hem toplumsal sağlık açısından
kritik olduğunu belirterek,
"Uyku sırasında nefes alıp ve-
remeyen kişi sadece uykusuz
kalmaz, beyni, kalbi, tüm or-
ganları beslenemez. Bu da tra-
fik kazalarına, iş kazalarına
kadar pek çok riski doğurur"
dedi.   

Göğüs Hastalıkları Uzmanı
Prof. Dr. Mehmet Karadağ,
özellikle uyku sağlığına dikkat
çekti. Uyku sağlığının dünyada
yeterince önemsenmediğini
ifade eden Karadağ, her yıl
70'ten fazla ülkede düzenlenen
Dünya Uyku Günü etkinlikleri-
nin bu konuya farkındalık sağ-
lamak amacıyla düzenlendiğini
söyledi. "Uyku sağlığınızı önce-
leyin" mesajının bu yılki tema
olduğunu aktaran Karadağ, uy-
kunun yalnızca dinlenme değil,
aynı zamanda fiziksel ve psiko-
lojik sağlığın sürdürülebilmesi
için zorunlu bir süreç olduğunu

vurguladı. Karadağ, "Hayatımı-
zın üçte birini uykuda geçiriyo-
ruz. Uyku bir restorasyon
dönemidir. Sağlıklı bir gün için
sağlıklı uyku şart" diye konuştu. 

"85 ayrı uyKu 
bozuKluğu 

tanımlanmış 
DurumDa" 

Uyku bozukluklarının ciddi
sağlık sorunlarına yol açabile-
ceğini belirten Prof. Dr. Meh-
met Karadağ, dünya genelinde
85 ayrı uyku bozukluğu tanım-
landığını kaydetti. En yaygın
uyku bozukluğunun ise uyku
apnesi olduğunu söyleyen
Mehmet Karadağ, bu rahatsızlı-
ğın solunumun durmasıyla bir-
likte beyin ve diğer hayati
organların yeterince oksijen
alamamasına neden olduğunu
ifade etti. Karadağ, "Geceleri
horlayan ya da nefesi duran
biri, aslında uykuda sağlıklı şe-
kilde nefes alıp veremiyordur.
Bu durum beyni, kalbi, karaci-
ğeri, böbrekleri ve tüm vücudu
olumsuz etkiler. Sabah yorgun

uyanan, gün içinde sürekli uy-
kusu gelen kişilerde konsant-
rasyon bozukluğu, depresyon,
dikkat dağınıklığı başlar" ifade-
lerini kullandı. 

uyKu apnesi artıK 
sürücü belGesi

için yasal
DeğerlenDirme 

Kriteri 
Prof. Dr. Karadağ, Türki-

ye'de 2015'te yürürlüğe giren

düzenleme ile birlikte uyku
apne sendromunun sürücü bel-
gelerinde doğrudan değerlen-
dirilmesi gereken bir sağlık
kriteri haline geldiğini hatırlattı.
Karadağ, şöyle devam etti:
"Artık profesyonel ehliyetler 5
yılda bir, amatör ehliyetler ise
10 yılda bir sağlık raporuyla ye-
nilenmek zorunda. Bu rapor-
larda uyku apnesi de
değerlendiriliyor. Bu kişiler de

elbette sürücü olabilir. Ancak
bunun için tanılarının konul-
ması, gerekli tedavilerinin yapıl-
ması ve bu durumun üç uzman
hekimden oluşan bir heyet ta-
rafından onaylanması gereki-
yor" diye konuştu. 

Karadağ, bu uygulamanın
trafik güvenliği açısından büyük
önem taşıdığını da sözlerine
ekledi. 

"uyKu apnesi 
olanların yüzDe 90'ı

tanı almamış DurumDa" 
Toplumda uyku apnesinin

görülme sıklığının yaklaşık
yüzde 5 olduğunu, ancak bu
kişilerin yüzde 90'ının tanı al-
madığını belirten Prof. Dr. Kara-
dağ, bu durumun ciddi bir halk
sağlığı sorunu olduğuna dikkat
çekti. Uyku bozukluğu olan ki-
şilerin hem bireysel sağlıkları
hem de toplum güvenliği açı-
sından risk oluşturabilecekle-
rine işaret eden Karadağ,
"Uyku bozukluğu tanısı konma-
mış bir kişi, trafikte ya da işye-
rinde ciddi kazalara neden

olabilir. Avrupa'da ve ülkemizde
bu nedenle yasal düzenlemeler
yapıldı. Kazaların ve buna bağlı
ölümlerin azaldığını görüyoruz.
Ancak halk bu konuda hâlâ ye-
terince bilinçli değil" dedi. 

"uyKu sağlığı 
obezite ve

Hipertansiyonla
Da bağlantılı" 

Prof. Dr. Karadağ, uyku
apnesinin obezite ve hipertan-
siyon gibi yaygın sağlık sorun-
larıyla da doğrudan ilişkili
olduğunu söyleyerek, uyku
sağlığının ihmal edilmesinin
uzun vadede kilo alımı, tansi-
yon yüksekliği ve metabolik
bozukluklara neden olabilece-
ğini aktardı. Karadaği "Uyku sı-
rasında yeterince nefes
alamayan kişi zamanla kilo alır,
tansiyonu yükselir, ruh hali bo-
zulur. Bu zincirleme etki sağlı-
ğın tüm alanlarını etkiler. Uyku
sağlığı, genel sağlığın temelle-
rinden biridir" diyerek uykunun
hayat kalitesi üzerindeki belirle-
yici rolüne dikkat çekti. iHa 

Kalp hastalıklarına karşı sağlıklı beslenme uyarısı

Kalp hastalıklarına karşı
sağlıklı beslenmenin önemine
dikkat çeken Kardiyoloji Uz-
manı Dr. Öğr. Üyesi Yunus
Amasyalı, "Kırmızı et yerine
balık, derisi alınmış beyaz et ve
az yağlı etleri tercih edin.
Günde en az 5 porsiyon sebze-
meyve, 8-10 bardak su tüketin.
Liften zengin gıdalar koleste-
rolü yüzde 15 oranında düşüre-
bilir" dedi. 

Kalp Sağlığı Haftası dolayı-
sıyla bilgilendirmede bulunan
Kardiyoloji Kliniği'nden Dr. Öğr.
Üyesi Yunus Amasyalı, kalp
hastalıklarının önlenmesinde

sağlıklı beslenmenin temel rol
oynadığını belirtti. Dr. Amasyalı,
"Kalp hastalıkları için risk oluş-
turan yüksek kan basıncı (hi-
pertansiyon), fazla kilo ve
yüksek kolesterol durumuna
sağlıklı beslenme alışkanlığı ile
olumlu bir katkıda bulunulabilir.
Kan dolaşımındaki kolesterolün
yüzde 75'i karaciğerde, yüzde
25'i ise aldığımız gıdalardan
emilir. Gıdalarla aldığımız yağın
miktarı ve türü kan kolesterol
düzeyine önemli ölçüde etki
eder. Dolaşımdaki fazla koles-
terol, kalbi besleyen damarların
iç yüzeylerinde 'plak' adı veri-

len birikimler yapar. Bu plaklar
da büyüyerek kan dolaşımını
engeller. Ancak kalp hastalığına
yol açan asıl etken yağın mikta-
rından ziyade yağın türüdür.
Ayrıca günde 6 gramdan fazla
tuz tüketilmemelidir" diye ko-
nuştu. 

"Doymuş ve trans 
yağlar tüKetmeyin" 
Yapılması gerekenin gün-

lük kalorinin en fazla yüzde
30'unu yağlardan almak ve
'kötü' yağları 'iyi' yağlarla de-
ğiştirmek olduğunu söyleyen
Dr. Öğr. Üyesi Amasyalı, şu bil-
gileri paylaştı: 

"Doymuş ve trans yağların
tüketimi 'kötü kolesterol' olarak
bilinen LDL kolesterol düzeyini,
dolayısıyla kalp hastalığı riskini
artırır. Bu tip yağlardan alınan
toplam kalorinin yüzde 10'nunu
aşmaması gerekiyor. LDL ko-
lesterolü yüksek ya da kalp
hastası olanlarda bu oran
yüzde 7'nin altına, kolesterol
alımı ise günde 200 miligramın
atına inmelidir. Margarin, kırmızı
et, yumurta sarısı, tam yağlı süt
ve ürünleri, kızarmış gıdalar,
hamburger ve benzerleri, ticari
unlu mamuller bu tür 'kötü'
yağların başlıca kaynaklarıdır.
Doymamış yağlar ise LDL ko-
lesterol düzeyini düşürürken 'iyi
kolesterol' olarak adlandırılan
HDL kolesterolü artırır. Zeytin-
yağı, fındık yağı, mısırözü yağı,
balık, ceviz, soya fasulyesi bu
'iyi' yağların kaynaklarıdır ve
günlük kalorinin en fazla yüzde
30'u olması gereken yağ tüketi-
minde bunlara ağırlık verilmeli-
dir." 

Kalp sağlığı
için öneriler 

Kalp sağlığımızı korumak
için yapılması gerekenlerden
bahseden Dr. Öğr. Üyesi Amas-

yalı, "Orta derecede karbonhid-
ratlar, proteinler ve az miktarda
ancak sağlıklı yağlardan oluşan
dengeli öğünlerle beslenin. Tam
yağlı süt ve ürünleri yerine yağı
azaltılmış olanları tercih edin.
Haftada 4 yumurtadan fazlasını
yemeyin. LDL kolesterolü yük-
sek kişiler yumurta sarısı bakı-
mından daha da dikkatli
olmalıdırlar. Kırmızı et yerine
balık, derisi hariç kümes hay-

vanları ve az yağlı etleri tercih
edin. Günde en az 5 kez sebze
ve meyve tüketin. Bunlarda
önemli vitamin ve mineraller
mevcuttur. Günde en az 8-10
bardak su içmelisiniz. Liften
zengin tahıl, kepek, fasulye,
meyve ve sebzeleri düzenli tü-
ketin. Çözünebilir lifler kan ko-
lesterolünü yüzde 15 kadar
düşürebilmektedir" şeklinde
konuştu. iHa
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Manisa Futbol Kulübü, Trend-
yol 1. Lig’in 35. hafta mücadele-
sinde sahasında MKE
Ankaragücü’nü konuk edecek.
Bugün akşam saat 20.00’de Manisa
19 Mayıs Stadyumu’nda oynanacak
karşılaşma Manisa Futbol Kulü-
bü’nün ligde kalması için büyük
önem taşıyor.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol
1. Lig’in 35. hafta mücadelesinde 18
Nisan Cuma akşamı (bu akşam)
saat 20.00’de Manisa 19 Mayıs
Stadyumu’nda MKE Ankaragücü’nü
konuk edecek. 

KARŞILAŞMAYI ÇAĞDAŞ ALTAY 
YÖNETECEK

Manisa Futbol Kulübü ile MKE
Ankaragücü arasında oynanacak
mücadeleyi hakem Çağdaş Altay
yönetecek. Altay’ın yardımcılıklarını
Samet Özkul ve Enes Biroğlu yapa-
cak. Maçın dördüncü hakemi ise
Abdullah Volkan Aydın.

MKE ANKARAGÜCÜ MAÇININ BİLET 
SATIŞI DEVAM EDİYOR

Öte yandan MKE Ankaragücü
maçının bilet satışları devam ediyor.
Mücadeleyi tribünden takip etmek
isteyen taraftarlar,
www.passo.com.tr ve Passo mobil

uygulaması ile biletlerini kolaylıkla
temin edebilecek. 

KADIN VE 18 YAŞ ALTI TARAFTARLARA
ÜCRETSİZ MAÇ

Kadın ve 18 yaş altı tüm
futbolseverler, Manisa
FK’nın iç saha maçlarını
ücretsiz izleyebilecek.
Maçları tribünden
takip etmek iste-
yen kadın ve 18
yaş altı taraf-
tarlar Pas-
solig

kartı sa-
hibi olması zo-

runlu. Passolig
kartı olmayan kadın

ve 18 yaş altı taraftarların Pas-
solig kartı alması, kart sahibi
olan taraftarların ise Passolig
kartlarının vizelerini yenilemesi
gerekiyor. Kadın ve 18 yaş altı
tüm taraftarlar, ücretsiz biletle-
rini maç günü Manisa 19 Mayıs
Stadyumu’nda bulunan Passo-
lig gişelerinden tanımlayabilie-
cek.

Karşılaşmanın bilet fiyatları
ise şöyle; Kapalı Alt Tribün: 30
TL, Misafir Tribünü: 39 TL.
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Manisa FK’nın konuğu AnkaragücüManisa FK’nın konuğu Ankaragücü

Manisa Futbol Kulübü, MKE Ankaragücü maçı öncesinde
Çamlıca Cafe’de düzenlenen kahvaltıda bir araya geldi. Kahv-
altı organizasyonuna Başkan Ersin Öztaş, Manisa Büyükşehir
Belediyespor Başkanı Emre Hasgör, Yönetim Kurulu Üyesi
Muharrem Uzunlar, Sportif Direktör Serkan İşyapan, Teknik Di-
rektör Taner Taşkın, futbolcular, teknik ekip ve personel katıldı.

Başkan Ersin Öztaş ve Teknik Direktör Taner Taşkın, kendi-
lerini ağırlayan Çamlıca Cafe sahibi Zafer Oynar’a teşekkür etti.
Çamlıca Cafe sahibi Zafer Oynar ise MKE Ankaragücü ma-
çında siyah-beyazlılara başarı dileklerini iletti. spor servisi

Siyah-beyazlılara 
kahvaltı dopingi

YunuseMre Belediyes-
por'un judocusu Türkan Nur
Aydın, milli takım hedefleri yo-
lunda büyük özveri gösteriyor.
Haftanın 5 günü İzmir'den Ma-
nisa'ya antrenman yapmaya
gelen 20 yaşındaki genç
sporcu, "Bu yolculuk zorlu ama
bu beni herkesten daha güçlü
yapacak. Hedefim ulusal ve
uluslararası alanda başarılı
olmak ve hak ettiğim yeri tüm
camiaya göstermek" dedi.   

Yunusemre Belediyespor'un
genç judocusu Türkan Nur
Aydın, hayallerine ulaşmak için
büyük bir özveri örneği gösteri-
yor. İzmir'de yaşayan 20 yaşın-
daki yetenek, haftanın 5 günü
otobüsle Manisa'ya gelip
günde iki saat antrenman ya-
parken, çalışma disiplini ve az-
miyle hem hedeflerine bir adım
daha yaklaşıyor hem de çevre-
sine örnek oluyor. 12 yıldır judo
yaptığını belirten Türkan Nur
Aydın, İzmir'de yaşadığı part-
ner sorunu nedeniyle 2024 yılı-
nın kasım ayında Yunusemre
Belediyespor'a geldiğini kayde-
derek, şehir farkı olmasına rağ-
men antrenmanları
aksatmadan sürdürdüğünü
söyledi.  

"ORTAM ÇOK İYİ. BURADA 
MUTLUYUM" 

Türkan Nur Aydın, "Kendimi

daha fazla geliştireceğimi dü-
şündüğüm için Yunusemre Be-
lediyespor'a geldim. Ortam çok
iyi. Burada mutluyum. Farklı bir
ilde yaşamak antrenmanlarıma
engel değil. Antrenmanlarımı
aksatmıyorum. İzmir Çamdi-
bi'nden otogara gidiyorum,
oradan da Manisa'ya geliyo-
rum. Hafta içi 18.00-20.00 sa-
atlerinde antrenman var.
15.00-16.00 gibi hazır olup er-
kenden yola çıkıyorum. Dö-
nüşte beni annem alıyor ancak
gelemediği zamanlarda antre-
nörlerim sağ olsun otogara bı-
rakıyor. Annem en büyük
destekçim. İzmir'den gelip git-
mek tabii ki zor oluyor ama
alıştım" diye konuştu. 

"MİLLİ JUDO ELBİSESİNİ 
GİYEMEMEK BENDE YARA AÇTI" 

Kariyerinde büyük talihsiz-
likler yaşadığının altını çizen
Türkan Nur Aydın, hak ettiği
halde millilik belgesini alamadı-
ğını, bu durumun kendisinde
derin bir yara açtığını ifade etti.
Başarılı sporcu şöyle konuştu:
"Ben milli sporcu seviyesinde-
yim ama hak ettiğim halde mil-
lilik belgemi alamadım. Türkiye
çapında birçok madalyam ol-
masına rağmen defalarca hak-
kım yendi. Miniklerde ve
yıldızlarda Türkiye derecelerim
vardı ama o dönem millilik

yoktu. 2021 yılında ümitlerde
son senemde üçüncü oldum,
milli takımı hak ettim ama pan-
demi nedeniyle üçüncüleri yurt-
dışına götürmediler. İstediğim
konumda değilim. Talihsizlikler
yüzünden milli judo elbisesini
giyememek bende yara açtı." 

"HİÇBİR ŞEY İÇİN GEÇ DEĞİL" 
"Hiçbir şey için geç değil"

diyen Türkan Nur Aydın, "Her-
kesin yolculuğu farklıdır. Benim
de yolculuğum böyleymiş. Bu
yolculuk zorlu ama bu beni her-
kesten daha güçlü yapacak.
Elbet istediğim yere varacağım.
Hedefim 2026'da önce büyük-
lerde Türkiye şampiyonu olmak
ve daha sonra uluslararası se-
viyede madalyalar kazanmak.

Hayallerim için çalışıyorum. He-
defleri başarmadan asla pes
etmeyeceğim. Gelecek yıl ba-
şaracaklarım sadece bir baş-
langıç olacak" ifadelerini
kullandı.  

İzmir Demokrasi Üniversi-
tesi Egzersiz ve Spor Bilimleri
Bölümü'nde 1. sınıfta okudu-
ğunu kaydeden Türkan, okul ve
sporun başarıyla bir arada gö-
türülebileceğini de sözlerine
ekledi. Yunusemre Belediyes-
por Judo Antrenörü Halil At-
maca ise Türkan'ın karakterli,
disiplinli ve çalışkan bir sporcu
olduğunu belirterek, hedefle-
nen madalyalara el birliğiyle
ulaşacaklarına inandıklarını
söyledi. spor servisi

Türkan Nur’un hedefi Milli takım

Manisa Yıldız Spor Ku-
lübü, altyapıya yaptığı yatırım-

larla hem Manisa’nın spor kül-
türünü güçlendiriyor hem de

Türk futbolunun geleceğine
ışık tutacak yetenekleri sahaya
kazandırmaya devam ediyor.
Kulüp Başkanı Hüseyin Bezci,
“Amacımız, Manisa’yı bir spor
şehri haline getirmek ve Türk
futboluna yeni yıldızlar kazan-
dırmak. Altyapıya yapılan yatı-
rım, geleceğe atılan imzadır.”
şeklinde konuştu.

Manisa Yıldız Spor Kulübü
Başkanı Hüseyin Bezci, altyapı
çalışmaları ve spor okullarına
yönelik yoğun ilginin kendilerini
son derece memnun ettiğini

belirterek, kulübün vizyonu ve
hedefleri hakkında önemli
açıklamalarda bulundu. Baş-
kan Bezci, kulübün yarışmacı
gruplarıyla çeşitli organizas-
yonlara katıldığını ve bu sa-
yede oyuncuların gelişimine
ciddi katkı sağladıklarını ifade
etti. Spor okulunda ise yete-
nekli oyuncuların, antrenörlerin
titiz değerlendirmeleri sonu-
cunda yarışmacı gruplara dahil
edildiğini vurgulayan Bezci, bu
yaz sezonunda futbol oku-
lunda yeni bir rekor hedefledik-

lerini duyurdu. Bezci, “Şimdi-
den spor okulumuza katılımlar
artmaya başladı. Çocuklarımı-
zın sporun içinde olmasını
önemsiyoruz. Bu anlamda biz-
lerle iletişim halinde olan ailele-
rimizle de toplantılar yapıyor,
onlara kulübümüzle ilgili bilgi-
lendirmelerde bulunuyoruz”
dedi. 

BU ŞEHRİN ÖNEMLİ 
MARKALARINDANIZ!

Kulüp olarak yalnızca yerel
liglerde değil, özel turnuva-
larda da boy göstererek

oyuncularına farklı deneyim
alanları sunmayı amaçladıkla-
rını belirten Bezci, Manisa Yıl-
dız Spor Kulübü’nün bu
şehrin önemli spor markala-
rından biri olduğunu vurgu-
ladı. 

Geleceğin yıldızlarını yetiş-
tirmeye yönelik çalışmalarının
spor camiasında takdir topla-
dığını söyleyen Başkan Bezci,
kulübün altyapı vizyonunu
sürdürülebilir başarılarla taç-
landırmak istediklerini ifade
etti. spor servisi

Yıldızspor altyapıya yatırım yapıyorYıldızspor altyapıya yatırım yapıyor


